Ochotnicza Straż Pożarna w Borzęcinie Dużym

ul. Warszawska 828 tel. (022) 722 95 36, 730 80 34

05-083 Borzęcin Duży fax. (022) 722 95 36 zamowienia.publiczne@stare-babice.waw.pl

Stare Babice, dnia 29 września 2016 r.

Nr sprawy: ZP.1.2016

**SPECYFIKACJA ISTOTNYCH WARUNKÓW  
ZAMÓWIENIA**

**(SIWZ)**

**DLA**

**PRZETARGU NIEOGRANICZONEGO**

**prowadzonego zgodnie z postanowieniami ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r.**

**Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2015 r. poz. 2164 z późn. zm.)**

**DOSTAWA CIĘŻKIEGO SAMOCHODU RATOWNICZO - GAŚNICZEGO**

**Z NAPĘDEM UTERENOWIONYM 6 X 6 – GCBA DLA OSP BORZĘCIN DUŻY**

Specyfikacja niniejsza zawiera 38 stron

|  |  |
| --- | --- |
| Integralną część niniejszej SIWZ stanowią: | |
| Wzór oferty | Załącznik nr 1 |
| Oświadczenie o braku podstaw do wykluczenia i spełnienia warunków udziału w postępowaniu | Załącznik nr 2 |
| Opis przedmiotu zamówienia | Załącznik nr 3 |
| Wzór umowy | Załącznik nr 4 |

Z A T W I E R D Z A M: ……………………………………..

Zamawiający oczekuje, że Wykonawcy zapoznają się dokładnie z treścią niniejszej SIWZ. Wykonawca ponosi ryzyko niedostarczenia wszystkich wymaganych informacji i dokumentów, oraz przedłożenia oferty nieodpowiadającej wymaganiom określonym przez Zamawiającego.

**Spis treści:**

[1.Nazwa oraz adres Zamawiającego. 3](#_Toc462836020)

[2.Definicje. 3](#_Toc462836021)

[3.Tryb udzielenia zamówienia. 3](#_Toc462836022)

[4.Opis przedmiotu zamówienia. 3](#_Toc462836023)

[5.Termin wykonania zamówienia. 4](#_Toc462836024)

[6.Warunki udziału w postępowaniu. 4](#_Toc462836025)

[7.Podstawy wykluczenia, o których mowa w art. 24 ust. 5 ustawy PZP. 5](#_Toc462836026)

[8.Wykaz oświadczeń lub dokumentów, potwierdzających spełnianie warunków udziału w postępowaniu oraz brak podstaw wykluczenia. 5](#_Toc462836027)

[9.Informacje o sposobie porozumiewania się Zamawiającego z Wykonawcami oraz przekazywania oświadczeń i dokumentów, a także wskazanie osób uprawnionych do porozumiewania się z Wykonawcami. 7](#_Toc462836028)

[10.Wymagania dotyczące wadium. 8](#_Toc462836029)

[11.Termin związania ofertą. 8](#_Toc462836030)

[12.Opis sposobu przygotowywania ofert. 8](#_Toc462836031)

[13.Miejsce i termin składania i otwarcia ofert. 10](#_Toc462836032)

[14.Opis sposobu obliczania ceny. 10](#_Toc462836033)

[15.Opis kryteriów, którymi zamawiający będzie się kierował przy wyborze oferty, wraz z podaniem wag tych kryteriów i sposobu oceny ofert. 11](#_Toc462836034)

[16.Informacje o formalnościach, jakie powinny być dopełnione po wyborze oferty w celu zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego. 12](#_Toc462836035)

[17.Wymagania dotyczące zabezpieczenia należytego wykonania umowy. 12](#_Toc462836036)

[18.Istotne dla stron postanowienia, które zostaną wprowadzone do treści zawieranej umowy w sprawie zamówienia publicznego, ogólne warunki umowy albo wzór umowy, jeżeli Zamawiający wymaga od Wykonawcy, aby zawarł z nim umowę w sprawie zamówienia publicznego na takich warunkach. 12](#_Toc462836037)

[19.Pouczenie o środkach ochrony prawnej. 12](#_Toc462836038)

[Złącznik nr 1 do SIWZ – Wzór oferty 14](#_Toc462836039)

[Załącznik nr 2 do SIWZ – Oświadczenie o braku podstaw do wykluczenia i spełnienia warunków udziału w postępowaniu 26](#_Toc462836040)

[Załącznik nr 3 do SIWZ – Opis przedmiotu zamówienia 29](#_Toc462836041)

[Załącznik nr 4 do SIWZ – Wzór umowy w sprawie zamówienia publicznego. 35](#_Toc462836042)

# Nazwa oraz adres Zamawiającego.

Ochotnicza Straż Pożarna w Borzęcinie Dużym

ul. Warszawska 828, 05-083 Borzęcin Duży

tel. (22) 730 80 37

fax. (22) 722 95 36

email: [zamowienia.publiczne@stare-babice.waw.pl](mailto:zamowienia.publiczne@stare-babice.waw.pl)

Godziny pracy: poniedziałek 8:00 – 17:00, wtorek – czwartek 8:00 – 16:00, piętek 8:00 – 15:00.

Adres strony internetowej: [www.bip.stare-babice.waw.pl](http://www.bip.stare-babice.waw.pl)

# Definicje.

Ilekroć w niniejszej Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia jest mowa o:

1. **Wykonawcy** – należy przez to rozumieć osobę fizyczną, osobę prawną albo jednostkę organizacyjną nieposiadającą osobowości prawnej, która ubiega się o udzielenie zamówienia publicznego, złożyła ofertę lub zawarła umowę w sprawie zamówienia publicznego.
2. **Zamawiającym** – należy przez to rozumieć Ochotniczą Straż Pożarną w Borzęcinie Dużym.
3. **SIWZ** – należy przez to rozumieć Specyfikacja Istotnych Warunków Zamówienia.
4. Ustawie, p.z.p., ustawie PZP – należy przez to rozumieć Ustawę z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2015 r. poz. 2164 z późn. zm.).

# Tryb udzielenia zamówienia.

1. Niniejsze postępowanie prowadzone jest w trybie przetargu nieograniczonego na podstawie art. 39 i następnych ustawy.
2. W zakresie nieuregulowanym niniejszą Specyfikacją Istotnych Warunków Zamówienia, zastosowanie mają przepisy ustawy PZP.
3. Wartość zamówienia nie przekracza równowartości kwoty określonej w przepisach wykonawczych wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy PZP.

# Opis przedmiotu zamówienia.

1. Przedmiotem zamówienia jest dostawa ciężkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego z napędem utereniowionym 6 x 6 – GCBA dla OSP Borzęcin Duży.
2. Przedmiot zamówienia opisany jest szczegółowo we wzorze umowy, która stanowi załącznik nr 4 do SIWZ oraz w opisie przedmiotu zamówienia, który stanowi załącznik nr 3 do SIWZ. Wykonawca zobowiązany jest zrealizować zamówienie na zasadach i warunkach opisanych we wzorze umowy.
3. Wspólny Słownik Zamówień CPV:

34.14.42.10-3 – Wozy strażackie

1. Zamawiający nie dopuszcza możliwości składania ofert częściowych.
2. Zamawiający nie dopuszcza możliwości składania ofert wariantowych.
3. Zamawiający nie przewiduje możliwości udzielenie zamówień, o których mowa w art. 67 ust. 1 pkt 7 pzp.
4. Zamawiający nie zastrzega obowiązku osobistego wykonania przez wykonawcę kluczowych części zamówienia na dostawę.
5. Materiały - urządzenia równoważne.

Wszędzie, gdzie w opisie przedmiotu zamówienia wskazane są znaki towarowe, patenty lub pochodzenie, źródło lub szczególny proces, który charakteryzuje produkty lub usługi dostarczane przez konkretnego Wykonawcę, należy przyjąć, że wskazaniu takiemu towarzyszą wyrazy „LUB RÓWNOWAŻNY”.

Zamawiający dopuszcza zastosowanie materiałów lub urządzeń równoważnych, o ile zaproponowane materiały lub urządzenia będą spełniały minimalne parametry określone w opisie przedmiotu zamówienia. Zamawiający uzna materiały lub urządzenia zastosowane przez Wykonawcę za równoważne w szczególności, gdy spełnią one minimalne wymagania zawarte w opisie przedmiotu zamówienia w zakresie wytycznych w nim określonych.

Wykonawca, który zamierza powołać się na rozwiązania równoważne do opisanych przez Zamawiającego jest obowiązany wykazać, że oferowane przez niego materiały i urządzenia spełniają wymagania określone przez Zamawiającego.

W przypadku zastosowania materiałów lub urządzeń równoważnych Wykonawca zobowiązany jest przedstawić dokumenty potwierdzające równoważność w zakresie: parametrów technicznych, gabarytów, konstrukcji, wielkości, wytrzymałości, konstrukcji, sposobu montażu, charakteru użytkowego (tożsamość funkcji, zachowania funkcji opisanych w opisie przedmiotu zamówienia, wydajność), wykonania materiałowego (rodzaj i jakość użytych materiałów, kolor), spełniania wymagań Zamawiającego.

W przypadku zastosowania materiałów lub urządzeń równoważnych Wykonawca, którego oferta zostanie oceniona najwyżej i zostanie wezwany do uzupełnienia oświadczeń i dokumentów, zobowiązany będzie również wypełnić Formularz - Materiały i urządzenia równoważne.

Zamawiający na etapie badania oferty Wykonawcy, o którym mowa powyżej stwierdzi, czy zaproponowane rozwiązania będzie można uznać za równoważne.

Zamawiającemu zależy na realizacji przedmiotu zamówienia z materiałów najwyższej jakości oraz na solidności i fachowości wykonania. Wskazanie w opisie przedmiotu zamówienia nazw producentów ma charakter przykładowy, ma to ułatwić Wykonawcom sporządzenie oferty. Niemożliwym jest wymaganie jakości bez wskazania punktu odniesienia.

Sam fakt, iż wskazuje się nazwy producentów nie zamyka możliwości zastosowania materiałów i urządzeń innych producentów o ile, zgodnie z dyspozycją art. 29 ustawy, będą one równoważne do wskazanych w dokumentacji technicznej.

Wykonawcy w oświadczeniu, o którym mowa w pkt. 8.1 niniejszej SIWZ określają czy będą stosować materiały równoważne. Natomiast Zamawiający przed udzieleniem zamówienia, wezwie wykonawcę, którego oferta została najwyżej oceniona, do złożenia Formularza – Materiały równoważne – chyba, że przewiduje wykonanie przedmiotu zamówienia zgodnie z opisem przedmiotu zamówienia bez stosowania materiałów lub urządzeń równoważnych – wówczas wpisuje w formularzu „Nie dotyczy”

# Termin wykonania zamówienia.

Zamawiający wymaga realizacji zamówienia w terminie maksymalnym do 35 dni od daty zawarcia umowy – minimalny termin ustalony w kryterium oceny wynosi 25 dni.

# Warunki udziału w postępowaniu.

1. O udzielenie zamówienia mogą ubiegać się Wykonawcy, którzy:
2. nie podlegają wykluczeniu w trybie określonym w art. 24 ust. 1 pkt. 13 – 23 ustawy pzp;
3. spełniają warunki udziału w postępowaniu dotyczące:
4. **zdolności technicznej lub zawodowej,** tj.: Wykonawca spełni warunek, jeżeli wykaże, żeokresie ostatnich 3 lat przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie wykonał, co najmniej dwie dostawy (realizowane na podstawie dwóch odrębnych umów) fabrycznie nowego ciężkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego każda;
5. Zamawiający może, na każdym etapie postępowania, uznać, że wykonawca nie posiada wymaganych zdolności, jeżeli zaangażowanie zasobów technicznych lub zawodowych wykonawcy w inne przedsięwzięcia gospodarcze wykonawcy może mieć negatywny wpływ na realizację zamówienia.
6. W przypadku Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia warunki, (o których mowa w pkt. 6. 1. 2) niniejszej SIWZ zostaną spełnione wyłącznie, jeżeli w zakresie zdolności technicznej lub zawodowej określonej w pkt. 6.1.2.a. spełnienie warunku zdolności technicznej lub zawodowej w przypadku konsorcjum wykaże Lider lub Konsorcjant – nie dopuszcza się sumowania zadań wymaganych w ramach zdolności technicznej lub zawodowej,
7. Wykonawca może w celu potwierdzenia spełniania warunków, o których mowa w pkt. 6.1.2 lit. a niniejszej SIWZ w stosownych sytuacjach oraz w odniesieniu do konkretnego zamówienia, lub jego części, polegać na zdolnościach technicznych lub zawodowych innych podmiotów, niezależnie od charakteru prawnego łączących go z nim stosunków prawnych,

Uwaga. Zamawiający dopuszcza udostępnianie zasobów i ich sumowanie na zasadach określonych w pkt. 6.3 niniejszej SIWZ tj. spełnienie warunku zdolności technicznej, o których mowa w pkt. 6.1.2 lit. wykaże podmiot udostępniający.

1. Zamawiający jednocześnie informuje, iż „stosowna sytuacja”, o której mowa w pkt. 6.4 niniejszej SIWZ wystąpi wyłącznie w przypadku, kiedy:
2. Wykonawca, który polega na zdolnościach lub sytuacji innych podmiotów udowodni zamawiającemu, że realizując zamówienie, będzie dysponował niezbędnymi zasobami tych podmiotów, w szczególności przedstawiając zobowiązanie tych podmiotów do oddania mu do dyspozycji niezbędnych zasobów na potrzeby realizacji zamówienia.
3. Zamawiający oceni, czy udostępniane wykonawcy przez inne podmioty zdolności techniczne lub zawodowe lub ich sytuacja finansowa lub ekonomiczna, pozwalają na wykazanie przez wykonawcę spełniania warunków udziału w postępowaniu oraz zbada, czy nie zachodzą wobec tego podmiotu podstawy wykluczenia, o których mowa w art. 24 ust. 1 pkt 13–23 i ust. 5.
4. W odniesieniu do warunków dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia, wykonawcy mogą polegać na zdolnościach innych podmiotów, jeśli podmioty te zrealizują roboty budowlane lub usługi, do realizacji, których te zdolności są wymagane.

# Podstawy wykluczenia, o których mowa w art. 24 ust. 5 ustawy PZP.

Dodatkowo zamawiający przewiduje wykluczenie wykonawcy:

1. w stosunku do którego otwarto likwidację, w zatwierdzonym przez sąd układzie w postępowaniu restrukturyzacyjnym jest przewidziane zaspokojenie wierzycieli przez likwidację jego majątku lub sąd zarządził likwidację jego majątku w trybie art. 332 ust. 1 ustawy z dnia 15 maja 2015 r. – Prawo restrukturyzacyjne (Dz. U. z 2015 r. poz. 978, 1259, 1513, 1830 i 1844) lub którego upadłość ogłoszono, z wyjątkiem wykonawcy, który po ogłoszeniu upadłości zawarł układ zatwierdzony prawomocnym postanowieniem sądu, jeżeli układ nie przewiduje zaspokojenia wierzycieli przez likwidację majątku upadłego, chyba że sąd zarządził likwidację jego majątku w trybie art. 366 ust. 1 ustawy z dnia 28 lutego 2003 r. – Prawo upadłościowe (Dz. U. z 2015 r. poz. 233, 978, 1166, 1259 i 1844);
2. który w sposób zawiniony poważnie naruszył obowiązki zawodowe, co podważa jego uczciwość, w szczególności gdy wykonawca w wyniku zamierzonego działania lub rażącego niedbalstwa nie wykonał lub nienależycie wykonał zamówienie, co zamawiający jest w stanie wykazać za pomocą stosownych środków dowodowych;
3. jeżeli wykonawca lub osoby, o których mowa w art. 24 ust. 1 pkt 14 ustawy PZP, uprawnione do reprezentowania wykonawcy pozostają w relacjach określonych w art. 17 ust. 1 pkt 2–4 ustawy PZP z:
4. zamawiającym,
5. osobami uprawnionymi do reprezentowania zamawiającego,
6. członkami komisji przetargowej,
7. osobami, które złożyły oświadczenie, o którym mowa w art. 17 ust. 2a ustawy PZP

chyba że jest możliwe zapewnienie bezstronności po stronie zamawiającego w inny sposób niż przez wykluczenie wykonawcy z udziału w postępowaniu;

1. który, z przyczyn leżących po jego stronie, nie wykonał albo nienależycie wykonał w istotnym stopniu wcześniejszą umowę w sprawie zamówienia publicznego lub umowę koncesji, zawartą z zamawiającym, o którym mowa w art. 3 ust. 1 pkt 1–4 ustawy PZP, co doprowadziło do rozwiązania umowy lub zasądzenia odszkodowania;
2. będącego osobą fizyczną, którego prawomocnie skazano za wykroczenie przeciwko prawom pracownika lub wykroczenie przeciwko środowisku, jeżeli za jego popełnienie wymierzono karę aresztu, ograniczenia wolności lub karę grzywny nie niższą niż 3000 złotych;
3. jeżeli urzędującego członka jego organu zarządzającego lub nadzorczego, wspólnika spółki w spółce jawnej lub partnerskiej albo komplementariusza w spółce komandytowej lub komandytowo-akcyjnej lub prokurenta prawomocnie skazano za wykroczenie, o którym mowa w pkt. 5;
4. wobec którego wydano ostateczną decyzję administracyjną o naruszeniu obowiązków wynikających z przepisów prawa pracy, prawa ochrony środowiska lub przepisów o zabezpieczeniu społecznym, jeżeli wymierzono tą decyzją karę pieniężną nie niższą niż 3000 złotych;
5. który naruszył obowiązki dotyczące płatności podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne, co zamawiający jest w stanie wykazać za pomocą stosownych środków dowodowych, z wyjątkiem przypadku, o którym mowa w art. 24 ust. 1 pkt 15, chyba że wykonawca dokonał płatności należnych podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne wraz z odsetkami lub grzywnami lub zawarł wiążące porozumienie w sprawie spłaty tych należności.

# Wykaz oświadczeń lub dokumentów, potwierdzających spełnianie warunków udziału w postępowaniu oraz brak podstaw wykluczenia.

1. Do oferty każdy wykonawca musi dołączyć aktualne na dzień składania ofert oświadczenie w zakresie wskazanym w załączniku nr 2 do SIWZ. Informacje zawarte w oświadczeniu będą stanowić wstępne potwierdzenie, że wykonawca nie podlega wykluczeniu oraz spełnia warunki udziału w postępowaniu.
2. W przypadku wspólnego ubiegania się o zamówienie przez wykonawców oświadczenie, o którym mowa w pkt. 8.1 niniejszej SIWZ składa każdy z wykonawców wspólnie ubiegających się o zamówienie. Oświadczenie te ma potwierdzać spełnianie warunków udziału w postępowaniu, brak podstaw wykluczenia w zakresie, w którym każdy z wykonawców wykazuje spełnianie warunków udziału w postępowaniu, brak podstaw wykluczenia.
3. Wykonawca, który zamierza powierzyć wykonanie części zamówienia podwykonawcom, w celu wykazania braku istnienia wobec nich podstaw wykluczenia z udziału w postępowaniu, zamieszcza informacje o podwykonawcach w oświadczeniu, o którym mowa w pkt. 8.1 niniejszej SIWZ.
4. Wykonawca, który powołuje się na zasoby innych podmiotów, w celu wykazania braku istnienia wobec nich podstaw wykluczenia oraz spełnienia - w zakresie, w jakim powołuje się na ich zasoby warunków udziału w postępowaniu, zamieszcza informacje o tych podmiotach w oświadczeniu, o którym mowa w pkt. 8.1 niniejszej SIWZ.
5. Zamawiający przed udzieleniem zamówienia, wezwie wykonawcę, którego oferta została najwyżej oceniona, do złożenia w wyznaczonym, nie krótszym niż 5 dni, terminie aktualnych na dzień złożenia następujących oświadczeń lub dokumentów:
6. Wykaz dostaw wykonanych, w okresie ostatnich 3 lat przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie, wraz z podaniem ich wartości, przedmiotu, dat wykonania i podmiotów, na rzecz, których dostawy zostały wykonane, oraz załączeniem dowodów określających czy te dostawy zostały wykonane należycie.

Dowodami, o których mowa powyżej są:

* referencje bądź inne dokumenty wystawione przez podmiot, na rzecz, którego dostawy były wykonywane;
* oświadczenie wykonawcy – jeżeli z uzasadnionej przyczyny o obiektywnym charakterze wykonawca nie jest w stanie uzyskać dokumentów, o którym mowa powyżej.

Jeżeli wykaz, oświadczenia lub inne złożone przez wykonawcę dokumenty budzą wątpliwości zamawiającego, może on zwrócić się bezpośrednio do właściwego podmiotu, na rzecz, którego dostawy były wykonane, o dodatkowe informacje lub dokumenty w tym zakresie..

1. W przypadku, gdy Wykonawca w celu potwierdzenia spełnienia warunku w zakresie określonym w pkt. 6.1.2.a, polegał będzie na zdolności technicznej lub zawodowej innego podmiotu zobowiązanie tego podmiotu do oddania niezbędnego zasobu na potrzeby realizacji niniejszego zamówienia.
2. Aktualny odpis z właściwego rejestrulub centralnej ewidencji i informacji o działalności gospodarczej, jeżeli odrębne przepisy wymagają wpisu do rejestru lub ewidencji, w celu wykazania braku podstaw do wykluczenia w oparciu o art. 24 ustawy, wystawiony nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert.
3. Formularz – Materiały równoważne.

Wzory formularzy i dokumentów, na których Wykonawca złoży ww. oświadczenia zostaną przesłane przez Zamawiającego.

1. Wykonawca w terminie 3 dni od dnia zamieszczenia na stronie internetowej informacji, o której mowa w art. 86 ust. 3 ustawy PZP, przekaże zamawiającemu oświadczenie o przynależności lub braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej, o której mowa w art. 24 ust. 1 pkt 23 ustawy PZP. Wraz ze złożeniem oświadczenia, wykonawca może przedstawić dowody, że powiązania z innym wykonawcą nie prowadzą do zakłócenia konkurencji w postępowaniu o udzielenie zamówienia – wzór oświadczenia zawarty jest na stronie internetowej zamawiającego w zakładce z niniejszym postępowaniem.
2. Jeżeli Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, zamiast dokumentu, o których mowa powyżej w pkt. 8.5.3 składa dokumenty wystawione w formie i terminach przewidzianych w Rozporządzeniu Ministra Rozwoju z dnia 27 lipca 2016 r. w sprawie rodzajów dokumentów, jakich może żądać zamawiający od wykonawcy w postępowaniu o udzielenie zamówienia (Dz. U. 2016 poz. 1126), tj. dokument lub dokumenty wystawione w kraju, w którym ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, potwierdzające odpowiednio, że nie otwarto jego likwidacji ani nie ogłoszono upadłości, wystawione nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert.

(w przypadku wspólnego ubiegania się o udzielenie niniejszego zamówienia przez dwóch lub więcej Wykonawców w ofercie muszą być złożone przedmiotowe dokumenty dla każdego z nich),

1. Jeżeli w kraju, w którym wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania lub miejsce zamieszkania ma osoba, której dokument dotyczy, nie wydaje się dokumentów, o których mowa powyżej, zastępuje się je dokumentem zawierającym odpowiednio oświadczenie wykonawcy, ze wskazaniem osoby albo osób uprawnionych do jego reprezentacji, lub oświadczenie osoby, której dokument miał dotyczyć, złożone przed notariuszem lub przed organem sądowym, administracyjnym albo organem samorządu zawodowego lub gospodarczego właściwym ze względu na siedzibę lub miejsce zamieszkania wykonawcy lub miejsce zamieszkania tej osoby.

Dokument musi być wystawiony w terminach, o których mowa powyżej w pkt. 8.5.3 SIWZ.

1. W przypadku wątpliwości, co do treści dokumentu złożonego przez wykonawcę, zamawiający może zwrócić się do właściwych organów odpowiednio kraju, w którym wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania lub miejsce zamieszkania ma osoba, której dokument dotyczy, o udzielenie niezbędnych informacji dotyczących tego dokumentu.
2. W zakresie nieuregulowanym SIWZ, zastosowanie mają przepisy rozporządzenia Ministra Rozwoju z dnia 27 lipca 2016 r. w sprawie rodzajów dokumentów, jakich może żądać zamawiający od wykonawcy w postępowaniu o udzielenie zamówienia (Dz. U. z 2016 r., poz. 1126).
3. Jeżeli wykonawca nie złoży oświadczenia, o którym mowa w pkt. 8.1 niniejszej SIWZ, oświadczeń lub dokumentów potwierdzających okoliczności, o których mowa w art. 25 ust. 1 ustawy PZP, lub innych dokumentów niezbędnych do przeprowadzenia postępowania, oświadczenia lub dokumenty są niekompletne, zawierają błędy lub budzą wskazane przez zamawiającego wątpliwości, zamawiający wezwie do ich złożenia, uzupełnienia, poprawienia w terminie przez siebie wskazanym – nie krótszym niż 3 dni, chyba, że mimo ich złożenia oferta wykonawcy podlegałaby odrzuceniu albo konieczne byłoby unieważnienie postępowania.

# Informacje o sposobie porozumiewania się Zamawiającego z Wykonawcami oraz przekazywania oświadczeń i dokumentów, a także wskazanie osób uprawnionych do porozumiewania się z Wykonawcami.

1. Wszelkie zawiadomienia, oświadczenia, wnioski oraz informacje Zamawiający oraz Wykonawcy mogą przekazywać pisemnie, faksem lub drogą elektroniczną, za wyjątkiem oferty, umowy oraz oświadczeń i dokumentów wymienionych w pkt. 8 niniejszej SIWZ (również w przypadku ich złożenia w wyniku wezwania, o którym mowa w art. 26 ust. 3 ustawy PZP), dla których Prawodawca przewidział wyłącznie formę pisemną.
2. W korespondencji kierowanej do Zamawiającego Wykonawca winien posługiwać się numerem sprawy określonym na stronie tytułowej SIWZ.
3. Zawiadomienia, oświadczenia, wnioski oraz informacje przekazywane przez Wykonawcę pisemnie winny być składane na adres korespondencyjny Zamawiającego: Ochotnicza Straż Pożarna w Borzęcinie Dużym, ul. Rynek 32, 05-082 Stare Babice z dopiskiem – Postępowanie pn. „Dostawa ciężkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego z napędem utereniowionym 6 x 6 – GCBA dla OSP Borzęcin Duży”.
4. Zawiadomienia, oświadczenia, wnioski oraz informacje przekazywane przez Wykonawcę drogą elektroniczną winny być kierowane na adres: zamowienia.publiczne@stare-babice.waw.pl, a faksem na nr (22) 722 95 36.
5. Wszelkie zawiadomienia, oświadczenia, wnioski oraz informacje przekazane za pomocą faksu lub w formie elektronicznej wymagają na żądanie każdej ze stron, niezwłocznego potwierdzenia faktu ich otrzymania.
6. Wykonawca może zwrócić się do Zamawiającego o wyjaśnienie treści SIWZ.
7. Jeżeli wniosek o wyjaśnienie treści SIWZ wpłynie do Zamawiającego nie później niż do końca dnia, w którym upływa połowa terminu składania ofert (tj. 03.10.2016 r.), Zamawiający udzieli wyjaśnień niezwłocznie, jednak nie później niż na 2 dni przed upływem terminu składania ofert. Jeżeli wniosek o wyjaśnienie treści SIWZ wpłynie po upływie terminu, o którym mowa powyżej, lub dotyczy udzielonych wyjaśnień, Zamawiający może udzielić wyjaśnień albo pozostawić wniosek bez rozpoznania. Zamawiający zamieści wyjaśnienia na stronie internetowej, na której udostępniono SIWZ.
8. Przedłużenie terminu składania ofert nie wpływa na bieg terminu składania wniosku, o którym mowa w pkt. 9.7 niniejszej SIWZ.
9. W przypadku rozbieżności pomiędzy treścią niniejszej SIWZ, a treścią udzielonych odpowiedzi, jako obowiązującą należy przyjąć treść pisma zawierającego późniejsze oświadczenie Zamawiającego.
10. Zamawiający nie przewiduje zwołania zebrania Wykonawców.
11. Osobą uprawnioną przez Zamawiającego do porozumiewania się z Wykonawcami jest pracownik Referatu Zamówień Publicznych U.G. Stare Babice Jacek Kłopotowski.

Jednocześnie Zamawiający informuje, że przepisy ustawy PZP nie pozwalają na jakikolwiek inny kontakt - zarówno z Zamawiającym jak i osobami uprawnionymi do porozumiewania się z Wykonawcami - niż wskazany w niniejszym rozdziale SIWZ. Oznacza to, że Zamawiający nie będzie reagował na inne formy kontaktowania się z nim, w szczególności na kontakt telefoniczny lub/i osobisty w swojej siedzibie.

# Wymagania dotyczące wadium.

1. Wykonawca zobowiązany jest wnieść wadium w wysokości **10 000 PLN** (słownie: **dziesięć tysięcy zł**) przed upływem terminu składania ofert.
2. Wadium może być wniesione w:
3. pieniądzu;
4. poręczeniach bankowych, lub poręczeniach spółdzielczej kasy oszczędnościowo-kredytowej, z tym, że poręczenie kasy jest zawsze poręczeniem pieniężnym;
5. gwarancjach bankowych;
6. gwarancjach ubezpieczeniowych;
7. poręczeniach udzielanych przez podmioty, o których mowa w art. 6b ust. 5 pkt 2 ustawy z dnia 9 listopada 2000 r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości (Dz. U. z 2007 r. Nr 42, poz. 275 z późn. zm.).
8. Wadium w formie pieniądza należy wnieść przelewem na konto Gminy Stare Babice w Banku WBS o/Stare Babice nr rachunku **65 8015 0004 3000 1124 3030 0009**, z dopiskiem na przelewie: „Wadium w postępowaniu ZP.1.2016 pn. **Dostawa ciężkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego z napędem utereniowionym 6 x 6 – GCBA dla OSP Borzęcin Duży”**
9. Skuteczne wniesienie wadium w pieniądzu następuje z chwilą uznania środków pieniężnych na rachunku bankowym Zamawiającego, o którym mowa w pkt. 10. 3 niniejszej SIWZ, przed upływem terminu składania ofert (tj. przed upływem dnia i godziny wyznaczonej, jako ostateczny termin składania ofert).
10. Zamawiający zaleca, aby w przypadku wniesienia wadium w formie:
11. pieniężnej – dokument potwierdzający dokonanie przelewu wadium został załączony do oferty;
12. innej niż pieniądz – oryginał dokumentu został złożony w oddzielnej kopercie wraz opisem „Wadium w postępowaniu ZP.1.2016 pn. **Dostawa ciężkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego z napędem utereniowionym 6 x 6 – GCBA dla OSP Borzęcin Duży**”, a jego kopia w ofercie. Kopertę należy złożyć wraz z ofertą w Sekretariacie w pok. Nr 18.
13. Z treści gwarancji/poręczenia winno wynikać bezwarunkowe, na każde pisemne żądanie zgłoszone przez Zamawiającego w terminie związania ofertą, zobowiązanie Gwaranta do wypłaty Zamawiającemu pełnej kwoty wadium w okolicznościach określonych w art. 46 ust. 4a i 5 ustawy PZP.
14. Oferta wykonawcy, który nie wniesie wadium lub wniesie w sposób nieprawidłowy zostanie odrzucona.
15. Okoliczności i zasady zwrotu wadium, jego przepadku oraz zasady jego zaliczenia na poczet zabezpieczenia należytego wykonania umowy określa ustawa PZP.

# Termin związania ofertą.

1. Wykonawca będzie związany ofertą przez okres **30 dni**. Bieg terminu związania ofertą rozpoczyna się wraz z upływem terminu składania ofert. (art. 85 ust. 5 ustawy PZP).
2. Wykonawca może przedłużyć termin związania ofertą, na czas niezbędny do zawarcia umowy, samodzielnie lub na wniosek Zamawiającego, z tym, że Zamawiający może tylko raz, co najmniej na 3 dni przed upływem terminu związania ofertą, zwrócić się do Wykonawców o wyrażenie zgody na przedłużenie tego terminu o oznaczony okres nie dłuższy jednak niż 60 dni.
3. Odmowa wyrażenia zgody na przedłużenie terminu związania ofertą nie powoduje utraty wadium.
4. Przedłużenie terminu związania ofertą jest dopuszczalne tylko z jednoczesnym przedłużeniem okresu ważności wadium albo, jeżeli nie jest to możliwie, z wniesieniem nowego wadium na przedłużony okres związania ofertą. Jeżeli przedłużenie terminu związania ofertą dokonywane jest po wyborze oferty najkorzystniejszej, obowiązek wniesienia nowego wadium lub jego przedłużenia dotyczy jedynie Wykonawcy, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza.

# Opis sposobu przygotowywania ofert.

1. Oferta musi zawierać następujące oświadczenia i dokumenty:
2. wypełniony **formularz ofertowy** sporządzony z wykorzystaniem wzoru stanowiącego **Załącznik nr 1** do SIWZ, zawierający w szczególności: łączną cenę ofertową brutto, zobowiązanie dotyczące terminu realizacji zamówienia, okresu gwarancji, parametrów technicznych, oświadczenie o okresie związania ofertą oraz o akceptacji wszystkich postanowień SIWZ i wzoru umowy bez zastrzeżeń, a także tabelaryczne zestawienie minimalnych wymagań dla przedmiotu dostawy do wypełnienia przez Wykonawcę;
3. oświadczenia wymienione w pkt. 8.1-4 niniejszej SIWZ;
4. Oferta musi być napisana w języku polskim, na maszynie do pisania, komputerze lub inną trwałą i czytelną techniką oraz podpisana przez osobę(y) upoważnioną do reprezentowania Wykonawcy na zewnątrz i zaciągania zobowiązań w wysokości odpowiadającej cenie oferty.
5. W przypadku podpisania oferty oraz poświadczenia za zgodność z oryginałem kopii dokumentów przez osobę niewymienioną w dokumencie rejestracyjnym (ewidencyjnym) Wykonawcy, należy do oferty dołączyć stosowne pełnomocnictwo w oryginale lub kopii poświadczonej notarialnie.
6. Dokumenty sporządzone w języku obcym są składane wraz z tłumaczeniem na język polski.
7. Wykonawca ma prawo złożyć tylko jedną ofertę, zawierającą jedną, jednoznacznie opisaną propozycję. Złożenie większej liczby ofert spowoduje odrzucenie wszystkich ofert złożonych przez danego Wykonawcę.
8. Treść złożonej oferty musi odpowiadać treści SIWZ.
9. Wykonawca poniesie wszelkie koszty związane z przygotowaniem i złożeniem oferty.
10. Zaleca się, aby każda zapisana strona oferty była ponumerowana kolejnymi numerami, a cała oferta wraz z załącznikami była w trwały sposób ze sobą połączona (np. zbindowana, zszyta uniemożliwiając jej samoistną dekompletację), oraz zawierała spis treści.
11. Poprawki lub zmiany (również przy użyciu korektora) w ofercie, powinny być parafowane własnoręcznie przez osobę podpisującą ofertę.
12. Ofertę należy złożyć w zamkniętej kopercie, w siedzibie Zamawiającego i oznakować w następujący sposób:

**Ochotnicza Straż Pożarna w Borzęcinie Dużym ul. Warszawska 828, 05-083 Borzęcin Duży**

**„Oferta w postępowaniu ZP.1.2016 pn.** **Dostawa ciężkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego z napędem utereniowionym 6 x 6 – GCBA dla OSP Borzęcin Duży”**

**Otworzyć na jawnym otwarciu ofert w dniu 07.10.2016 r. o godz. 12:00"**

**Na kopercie (paczce) oprócz opisu jw. należy umieścić nazwę i dokładny adres Wykonawcy wraz z numerem telefonu i faksu.**

1. Zamawiający informuje, iż zgodnie z art. 8 w zw. z art. 96 ust. 3 ustawy PZP oferty składane w postępowaniu o zamówienie publiczne są jawne i podlegają udostępnieniu od chwili ich otwarcia, z wyjątkiem informacji stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu ustawy z dnia 16 kwietnia 1993 r. o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji (Dz. U. z 2003 r. Nr 153, poz. 1503 z późn. zm.), jeśli Wykonawca w terminie składania ofert zastrzegł, że nie mogą one być udostępniane i jednocześnie wykazał, iż zastrzeżone informacje stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa.
2. Zamawiający zaleca, aby informacje zastrzeżone, jako tajemnica przedsiębiorstwa były przez Wykonawcę złożone w oddzielnej wewnętrznej kopercie z oznakowaniem „tajemnica przedsiębiorstwa”, lub spięte (zszyte) oddzielnie od pozostałych, jawnych elementów oferty. Brak jednoznacznego wskazania, które informacje stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa oznaczać będzie, że wszelkie oświadczenia i zaświadczenia składane w trakcie niniejszego postępowania są jawne bez zastrzeżeń.
3. Zastrzeżenie informacji, które nie stanowią tajemnicy przedsiębiorstwa w rozumieniu ustawy o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji będzie traktowane, jako bezskuteczne i skutkować będzie zgodnie z uchwałą SN z 20 października 2005 (sygn. III CZP 74/05) ich odtajnieniem.
4. Zamawiający informuje, że w przypadku, kiedy wykonawca otrzyma od niego wezwanie w trybie art. 90 ustawy PZP, a złożone przez niego wyjaśnienia i/lub dowody stanowić będą tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu ustawy o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji Wykonawcy będzie przysługiwało prawo zastrzeżenia ich jako tajemnica przedsiębiorstwa. Przedmiotowe zastrzeżenie zamawiający uzna za skuteczne wyłącznie w sytuacji kiedy Wykonawca oprócz samego zastrzeżenia, jednocześnie wykaże, iż dane informacje stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa.
5. Wykonawca może wprowadzić zmiany, poprawki, modyfikacje i uzupełnienia do złożonej oferty pod warunkiem, że Zamawiający otrzyma pisemne zawiadomienie o wprowadzeniu zmian przed terminem składania ofert. Powiadomienie o wprowadzeniu zmian musi być złożone wg takich samych zasad, jak składana oferta tj. w kopercie odpowiednio oznakowanej napisem „ZMIANA”. Koperty oznaczone „ZMIANA” zostaną otwarte przy otwieraniu oferty Wykonawcy, który wprowadził zmiany i po stwierdzeniu poprawności procedury dokonywania zmian, zostaną dołączone do oferty.
6. Wykonawca ma prawo przed upływem terminu składania ofert wycofać się z postępowania poprzez złożenie pisemnego powiadomienia, według tych samych zasad jak wprowadzanie zmian i poprawek z napisem na kopercie „WYCOFANIE”. Koperty oznakowane w ten sposób będą otwierane w pierwszej kolejności po potwierdzeniu poprawności postępowania Wykonawcy oraz zgodności ze złożonymi ofertami. Koperty ofert wycofywanych nie będą otwierane.
7. Do przeliczenia na PLN wartości wskazanej w dokumentach złożonych na potwierdzenie spełniania warunków udziału w postępowaniu, wyrażonej w walutach innych niż PLN, Zamawiający przyjmie średni kurs publikowany przez Narodowy Bank Polski z dnia wszczęcia postępowania.
8. Oferta, której treść nie będzie odpowiadać treści SIWZ, z zastrzeżeniem art. 87 ust. 2 pkt 3 ustawy PZP zostanie odrzucona (art. 89 ust. 1 pkt 2 ustawy PZP). Wszelkie niejasności i obiekcje dotyczące treści zapisów w SIWZ należy, zatem wyjaśnić z Zamawiającym przed terminem składania ofert w trybie przewidzianym w pkt. 9 niniejszej SIWZ. Przepisy ustawy PZP nie przewidują negocjacji warunków udzielenia zamówienia, w tym zapisów projektu umowy, po terminie otwarcia ofert.

# Miejsce i termin składania i otwarcia ofert.

1. Ofertę należy złożyć w siedzibie **Gminy Stare Babice przy ul. Rynek 32 w Starych Babicach**, Sekretariat – pok. 18 do dnia **07.10.2016 r. do godziny 12:00** i zaadresować zgodnie z opisem przedstawionym w pkt. 12 SIWZ.
2. Decydujące znaczenie dla oceny zachowania terminu składania ofert ma data i godzina wpływu oferty do Zamawiającego, a nie data jej wysłania przesyłką pocztową czy kurierską.

W przypadku wysyłania oferty pocztą, kurierem Zamawiający nie gwarantuje, że oferta dotrze we wskazane wyżej miejsce we właściwym czasie ze względu na różne godziny przyjmowania korespondencji oraz inną komórkę organizacyjną.

1. Oferta złożona po terminie wskazanym w pkt.13.1 niniejszej SIWZ zostanie odrzucona na podstawie art. 89 ust. 1 pkt 7a ustawy PZP.
2. Oferty w kopertach naruszonych będą traktowane, jako odtajnione i zwrócone Wykonawcom bez rozpatrywania
3. Otwarcie ofert nastąpi w siedzibie Gminy Stare Babice w Starych Babicach, ul. Rynek 32 – w sali konferencyjnej (I p.) w dniu **07.10.2016 r., o godzinie 12:05**.
4. Otwarcie ofert jest jawne.
5. Podczas otwarcia ofert Zamawiający odczyta informacje, o których mowa w art. 86 ust. 4 ustawy PZP.
6. Niezwłocznie po otwarciu ofert zamawiający zamieści na stronie www.bip.stare-babice.waw.pl informacje dotyczące:
7. kwoty, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia;
8. firm oraz adresów wykonawców, którzy złożyli oferty w terminie;
9. ceny, terminu wykonania zamówienia, okresu gwarancji i warunków płatności zawartych w ofertach.

# Opis sposobu obliczania ceny.

1. Wykonawca określa cenę realizacji zamówienia poprzez wskazanie w Formularzu ofertowym sporządzonym wg wzoru stanowiącego **Załącznik nr 1** do SIWZ łącznej ceny ofertowej brutto za realizację przedmiotu zamówienia.
2. Łączna cena ofertowa brutto musi uwzględniać wszystkie koszty związane z realizacją przedmiotu zamówienia zgodnie z opisem przedmiotu zamówienia oraz wzorem umowy określonym w niniejszej SIWZ.
3. Obowiązującą formą wynagrodzenia jest wynagrodzenie ryczałtowe, które obejmuje całkowity koszt wykonania przedmiotu zamówienia określonego w niniejszej SIWZ.
4. Cenę ofertową brutto należy obliczyć według wzoru

**Cena ofertowa brutto = cena ofertowa netto + VAT 23%**

Zamawiający przyjmuje, że w ofercie prawidło podaną jest cena ofertowa netto oraz stawka podatku VAT.

W przypadku błędnego obliczenia ceny ofertowej brutto lub błędnego obliczenia wartości podatku VAT Zamawiający poprawi oczywistą omyłkę rachunkową według zapisu powyżej.

1. Ceny muszą być: podane i wyliczone w zaokrągleniu do dwóch miejsc po przecinku (zasada zaokrąglenia – poniżej 5 należy końcówkę pominąć, powyżej i równe 5 należy zaokrąglić w górę).
2. Cena oferty winna być wyrażona w złotych polskich (PLN).
3. Jeżeli w postępowaniu złożona będzie oferta, której wybór prowadziłby do powstania u zamawiającego obowiązku podatkowego zgodnie z przepisami o podatku od towarów i usług, zamawiający w celu oceny takiej oferty doliczy do przedstawionej w niej ceny podatek od towarów i usług, który miałby obowiązek rozliczyć zgodnie z tymi przepisami. W takim przypadku Wykonawca, składając ofertę, jest zobligowany poinformować zamawiającego, że wybór jego oferty będzie prowadzić do powstania u zamawiającego obowiązku podatkowego, wskazując nazwę (rodzaj) towaru / usługi, których dostawa / świadczenie będzie prowadzić do jego powstania, oraz wskazując ich wartość bez kwoty podatku.

# Opis kryteriów, którymi zamawiający będzie się kierował przy wyborze oferty, wraz z podaniem wag tych kryteriów i sposobu oceny ofert.

1. W niniejszym postępowaniu oferty oceniane będą na podstawie kryterium:

**C1** – Najniższa cena ofertowa brutto (COB) – waga 60 %

**C2** – Najdłuższa rękojmia za wady – waga 20 %

**C3** – Najkrótszy termin dostawy – waga 15 %

**C4** – Najniższa wysokość maksymalna pojazdu – waga 5 %

1. Określenie ilości punktów dla każdej z ofert dokonana zostanie na podstawie wzoru:

**LP = C1 + C2 + C3 + C4**

**gdzie:**

**C1** – ilość punktów, uzyskana w kryterium „Najniższa cena ofertowa brutto COB”

**C2 –** ilość punktów, uzyskana w kryterium „Najdłuższa rękojmia za wady”

**C3 –** ilość punktów, uzyskana w kryterium „Najkrótszy termin dostawy”

**C4 –** ilość punktów, uzyskana w kryterium „Najniższa wysokość maksymalna pojazdu”

1. Określenie ilości punktów dla kryterium C1 odbędzie się na podstawie poniższego wzoru. Po wyliczeniu punktacji dla kryterium ich ilość zostanie wstawiona do wzoru określającego sumę punktów.

**Najniższa cena ofertowa brutto C1**

**Kryterium nr C1 = --------------------------------------------------- x waga kryterium x 100**

**Cena ofertowa C1 oferty ocenianej**

1. Określenie ilości punktów dla kryterium C2 odbędzie się na podstawie poniższego wzoru. Po wyliczeniu punktacji dla kryterium ich ilość zostanie wstawiona do wzoru określającego sumę punktów.

**Termin rękojmi C2 oferty ocenianej**

**Kryterium nr C2 = ----------------------------------------------------------------------- x waga kryterium x 100**

**Najdłuższy termin rękojmi C2 zaoferowany w ofertach**

**UWAGA! Minimalny okres rękojmi za wady, jaki mogą zaoferować Wykonawcy wynosi 24 miesiące natomiast maksymalny 36 miesięcy.**

**Oferta Wykonawcy**, który:

1. zaoferuje okres rękojmi za wady krótszy niż 24 miesiące lub
2. zaoferuje okres rękojmi za wady dłuższy niż 36 miesięcy lub
3. nie zaproponuje żadnego terminu

**zostanie odrzucona na podstawie art. 89 ust. 1 pkt. 2 ustawy.**

1. Określenie ilości punktów dla kryterium C3 odbędzie się na podstawie poniższego wzoru. Po wyliczeniu punktacji dla kryterium ich ilość zostanie wstawiona do wzoru określającego sumę punktów.

**Termin dostawy C3 oferty ocenianej**

**Kryterium nr C3 = ----------------------------------------------------------------------- x waga kryterium x 100**

**Najdłuższy termin dostawy C3 zaoferowany w ofertach**

**UWAGA! Maksymalny termin dostawy, jaki mogą zaoferować Wykonawcy wynosi 35 dni natomiast minimalny wynosi 25 dni.**

**UWAGA! Oferta Wykonawcy**, który:

1. zaoferuje termin dostawy krótszy niż 25 dni lub
2. zaoferuje termin dostawy dłuższy niż 35 dni lub
3. nie zaproponuje żadnego terminu

**zostanie odrzucona na podstawie art. 89 ust. 1 pkt. 2 ustawy.**

1. Określenie ilości punktów dla kryterium C4 odbędzie się na podstawie poniższego wzoru. Po wyliczeniu punktacji dla kryterium ich ilość zostanie wstawiona do wzoru określającego sumę punktów.

**Maks. wysokość całkowita C4 najniższa**

**Kryterium nr C4 = ----------------------------------------------------------------------- x waga kryterium x 100**

**Maks. wysokość całkowita C3 oferty ocenianej**

**UWAGA! Maksymalna wysokość całkowita pojazdu, jaką mogą zaoferować Wykonawcy wynosi 3 200 mm natomiast minimalna wynosi 3 100 mm.**

**UWAGA! Oferta Wykonawcy**, który:

1. zaoferuje przedmiot zamówienia niższy niż 3 100 mm lub
2. zaoferuje przedmiot zamówienia wyższy niż 3 200 mm lub
3. nie zaproponuje żadnego wymiaru

**zostanie odrzucona na podstawie art. 89 ust. 1 pkt. 2 ustawy.**

1. Punktacja przyznawana ofertom w poszczególnych kryteriach będzie liczona z dokładnością do dwóch miejsc po przecinku. Najwyższa liczba punktów wyznaczy najkorzystniejszą ofertę.
2. Zamawiający udzieli zamówienia Wykonawcy, którego oferta odpowiadać będzie wszystkim wymaganiom przedstawionym w ustawie PZP, oraz w SIWZ i zostanie oceniona, jako najkorzystniejsza w oparciu o podane kryteria wyboru.
3. Jeżeli nie będzie można dokonać wyboru oferty najkorzystniejszej ze względu na to, że dwie lub więcej ofert przedstawia taki sam bilans ceny i pozostałych kryteriów oceny ofert, Zamawiający spośród tych ofert dokona wyboru oferty z niższą ceną (art. 91 ust. 4 ustawy PZP).
4. Zamawiający nie przewiduje przeprowadzenia dogrywki w formie aukcji elektronicznej.

# Informacje o formalnościach, jakie powinny być dopełnione po wyborze oferty w celu zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego.

1. Osoby reprezentujące Wykonawcę przy podpisywaniu umowy powinny posiadać ze sobą dokumenty potwierdzające ich umocowanie do podpisania umowy, o ile umocowanie to nie będzie wynikać z dokumentów załączonych do oferty.
2. W przypadku wyboru oferty złożonej przez Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia Zamawiający może żądać przed zawarciem umowy przedstawienia umowy regulującej współpracę tych Wykonawców. Umowa taka winna określać strony umowy, cel działania, sposób współdziałania, zakres prac przewidzianych do wykonania każdemu z nich, solidarną odpowiedzialność za wykonanie zamówienia, oznaczenie czasu trwania konsorcjum (obejmującego okres realizacji przedmiotu zamówienia, gwarancji i rękojmi), wykluczenie możliwości wypowiedzenia umowy konsorcjum przez któregokolwiek z jego członków do czasu wykonania zamówienia.
3. Zawarcie umowy nastąpi wg wzoru Zamawiającego.
4. Postanowienia ustalone we wzorze umowy nie podlegają negocjacjom.
5. W przypadku, gdy Wykonawca, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza, uchyla się od zawarcia umowy, Zamawiający będzie mógł wybrać ofertę najkorzystniejszą spośród pozostałych ofert, bez przeprowadzenia ich ponownego badania i oceny chyba, że zachodzą przesłanki, o których mowa w art. 93 ust. 1 ustawy PZP.

# Wymagania dotyczące zabezpieczenia należytego wykonania umowy.

Zamawiający rezygnuje z zabezpieczenia należytego wykonania umowy.

# Istotne dla stron postanowienia, które zostaną wprowadzone do treści zawieranej umowy w sprawie zamówienia publicznego, ogólne warunki umowy albo wzór umowy, jeżeli Zamawiający wymaga od Wykonawcy, aby zawarł z nim umowę w sprawie zamówienia publicznego na takich warunkach.

Wzór umowy, stanowi **Załącznik nr 4** do SIWZ.

# Pouczenie o środkach ochrony prawnej.

1. Każdemu Wykonawcy, a także innemu podmiotowi, jeżeli ma lub miał interes w uzyskaniu danego zamówienia oraz poniósł lub może ponieść szkodę w wyniku naruszenia przez Zamawiającego przepisów ustawy PZP przysługują środki ochrony prawnej przewidziane w dziale VI ustawy PZP jak dla postępowań **poniżej** kwoty określonej w przepisach wykonawczych wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy PZP.
2. Środki ochrony prawnej wobec ogłoszenia o zamówieniu oraz SIWZ przysługują również organizacjom wpisanym na listę, o której mowa w art. 154 pkt 5 ustawy PZP.

# Złącznik nr 1 do SIWZ – Wzór oferty

|  |  |
| --- | --- |
| Nazwa Wykonawcy: |  |
| Adres Wykonawcy: |  |
| Adres do korespondencji: |  |
| Osoba/y uprawnione do reprezentacji Wykonawcy: |  |
| NIP, REGON |  |
| Dane kontaktowe: |  |
| Telefon: |  |
| Fax: |  |
| e-mail: |  |
| Osoba upoważniona do kontaktów z Zamawiającym: |  |

**Do**

**Ochotniczej Straży Pożarnej w Borzęcinie Dużym**

**ul. Warszawska 828**

**05-083 Borzęcin Duży**

Odpowiadając na ogłoszenie o postępowaniu prowadzonym w trybie przetargu nieograniczonego na zadanie **„Dostawa ciężkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego z napędem utereniowionym 6 x 6 – GCBA dla OSP Borzęcin Duży”** zgodnie z wymaganiami określonymi w SIWZ i wzorze umowy.

1. Oferujemy wykonanie dostawy, będącej przedmiotem zamówienia za cenę ofertową brutto:

**COB** ............... zł (słownie: ..............................................................................................................)

w tym netto …….......... zł (słownie: ............................................) + podatek VAT 23 % w wysokości .................. zł (słownie: ...............................................................................................)

1. Termin rękojmi za wady **……………………………… miesięcy**.

wpisać termin od 24 do 36 miesięcy

**UWAGA! Minimalny okres rękojmi za wady, jaki mogą zaoferować Wykonawcy wynosi 24 miesiące natomiast maksymalny 36 miesięcy**

**Oferta Wykonawcy**, który:

zaoferuje okres rękojmi za wady krótszy niż 24 miesiące lub

zaoferuje okres rękojmi za wady dłuższy niż 36 miesięcy lub

nie zaproponuje żadnego terminu

**zostanie odrzucona na podstawie art. 89 ust. 1 pkt. 2 ustawy**

1. Zobowiązujemy się dostarczyć przedmiot zamówienia w terminie do **………………..** **dni** (wstawić termin dostawy między 25 a 35 dni) od daty zawarcia umowy.

**UWAGA! Maksymalny termin dostawy, jaki mogą zaoferować Wykonawcy wynosi 35 dni natomiast minimalny wynosi 25 dni.**

**UWAGA! Oferta Wykonawcy**, który:

1. zaoferuje termin dostawy krótszy niż 25 dni lub
2. zaoferuje termin dostawy dłuższy niż 35 dni lub
3. nie zaproponuje żadnego terminu

**zostanie odrzucona na podstawie art. 89 ust. 1 pkt. 2 ustawy.**

1. Maksymalna wysokość całkowita przedmiotu dostawy wynosi **………………….. mm** (wstawić wysokość pomiędzy 3 100 a 3 200 mm).

**UWAGA! Maksymalna wysokość całkowita pojazdu, jaką mogą zaoferować Wykonawcy wynosi 3 200 mm natomiast minimalna wynosi 3 100 mm.**

**UWAGA! Oferta Wykonawcy**, który:

1. zaoferuje przedmiot zamówienia niższy niż 3 100 mm lub
2. zaoferuje przedmiot zamówienia wyższy niż 3 200 mm lub
3. nie zaproponuje żadnego wymiaru

**zostanie odrzucona na podstawie art. 89 ust. 1 pkt. 2 ustawy.**

1. Wadium o wartości ………..…………. zł wnieśliśmy w dniu .......................... w formie ………….....................................................................................................................................

Prosimy o zwrot wadium wpłaconego w gotówce na konto ……………………………………………………………………………………………………………..

1. Oświadczamy, że:
2. Zapoznaliśmy się z wymaganiami Zamawiającego dotyczącymi wykonania dostaw będących przedmiotem zamówienia.
3. Uważamy się za związanych niniejszą ofertą na okres 30 dni licząc od dnia otwarcia ofert (włącznie z tym dniem).
4. Zapoznaliśmy się ze Specyfikacją Istotnych Warunków Zamówienia oraz wzorem umowy i nie wnosimy do nich zastrzeżeń oraz przyjmujemy warunki w nich zawarte.
5. W przypadku wystąpienia okoliczności, o których mowa w art. 46 ust. 4 a oraz art. 46 ust. 5 ustawy Prawo zamówień publicznych nie będziemy zgłaszać roszczeń do wniesionego wadium.
6. W załączeniu przedkładamy wypełnione tabelaryczne zestawienie minimalnych wymagań dla przedmiotu dostawy.
7. Zobowiązania w przypadku przyznania zamówienia:
8. zobowiązujemy się do zawarcia umowy w miejscu i terminie wyznaczonym przez Zamawiającego.

…………………………………………… ………………………………………………………………

/miejscowość i data/ /pieczęć i podpis osoby uprawnionej/

**Załącznik do Oferty - tabelaryczne zestawienie minimalnych wymagań dla przedmiotu dostawy tj. ciężkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego z napędem uterenowionym 6 x 6 – GCBA dla OSP Borzęcin Duży**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| L.p. | Wyszczególnienie | Wypełnia Wykonawca  Należy opisać zastosowane rozwiązanie techniczne lub podać parametry |
| I. Podwozie z kabiną | | |
| 1. | Pojazd fabrycznie nowy. Rok produkcji podwozia i nadwozia 2016. (Podać markę i typ samochodu) |  |
| 2. | Pojazd zabudowany i wyposażony musi spełniać wymagania:   * Pojazd zabudowany i wyposażony musi spełniać wymagania pol­skich przepisów o ruchu drogowym z uwzględnieniem wymagań dotyczących pojazdów uprzywilejowanych zgodnie z Ustawą "Pra­wo o ruchu drogowym." (tj. Dz. U. z 2012 r., Nr 198, poz. 1137 z późn. zm.). * rozporządzenia Ministra Infrastruktury z dnia 31 grudnia 2002 r. w sprawie warunków technicznych pojazdów oraz zakresu ich niezbędnego wyposażenia (t. j. Dz. U. z 2015 r., poz. 305 z późn. zm.), * rozporządzenia Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 20 czerwca 2007 r. w sprawie wykazu wyrobów służących zapewnieniu bezpieczeństwa publicznego lub ochronie zdrowia i życia oraz mienia, a także zasad wydawania i dopuszczenia tych wyrobów do użytkowania (Dz. U. z 2007 r.Nr 143, poz. 1002 z późn. zm.), * Pojazd musi spełniać przepisy Polskiej Normy PN-EN 1846-1 oraz PN-EN 1846-2. |  |
| 3. | Pojazd musi posiadać ważne świadectwo dopuszczenia zgodnie z rozporządzeniem Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 20 czerwca 2007r. w sprawie wykazu wyrobów służących zapewnieniu bezpieczeństwa publicznego lub ochronie zdrowia i życia oraz mienia, a także zasad wydawania dopuszczenia tych wyrobów do użytkowania (Dz. U. z 2007 r.Nr 143, poz. 1002 z późn. zm.).  Podwozie pojazdu musi posiadać aktualne świadectwo homologacji typu lub świadectwo zgodności WE zgodnie z odrębnymi przepisami odnoszącymi się do prawa o ruchu drogowym. W przypadku, gdy przekroczone zo­staną warunki zabudowy określone przez producenta podwozia wymagane jest świadectwo homologacji typu pojazdu kompletnego oraz zgoda producenta podwozia na wykonanie zabudowy. Urządzenia i podzespoły zamontowane w pojeździe powinny spełniać wymagania odrębnych przepisów krajowych i/lub międzynarodo­wych.  Sprzęt dostarczony z pojazdem, jeżeli jest dla niego wymagane świadectwo dopuszczenia, musi spełniać wymagania rozporządzenia Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 20 czerwca 2007 r. w sprawie wykazu wyrobów służących zapewnieniu bezpieczeństwa publicznego lub ochronie zdrowia i życia oraz mienia, a także zasad wydawania dopuszczenia tych wyrobów do użytkowania (Dz. U. z 2007 r.Nr 143, poz. 1002 z późn. zm.). Potwierdzeniem spełnienia ww. wymagań będzie przedłożenie najpóźniej w dniu odbioru techniczno-jakościowego przedmiotu zamówienia aktualnego świadectwa dopuszczenia.  Pojazd musi być oznakowany numerami operacyjnymi PSP zgodnie z Zarządzeniem Nr 8 Komendanta Głównego Państwowej Straży Pożarnej z dnia 10 kwietnia 2008 r. w sprawie gospodarki transportowej w jednostkach organizacyjnych Państwowej Straży Pożarnej (Dz. Urz. KG PSP Nr 1 z 2008 r., poz. 8, z późn. zm.).Dane dotyczące oznaczenia zostaną przekazane w trakcie realizacji zamówienia. |  |
| 4. | Podwozie samochodu z silnikiem o zapłonie samoczynnym, o mocy min. 400 KM spełniający w dniu odbioru obowiązujące przepisy o ruchu drogowym - min. Euro 6. Silnik samochodu przystosowany do zasilania biopaliwami lub paliwami z dodatkiem biokomponentów zgodnie z Normą PN EN 14214 co winno być potwierdzone sto­sownym dokumentem.(podać dane silnika).Gwarancja na pojazd nie może wyłączać stosowania w/w paliwa. Skrzynia biegów manualna o maksymalnie 10 przełożeniach do przodu. Skrzynia biegów wyposażona w chłodnicę oleju. |  |
| 5. | Podwozie samochodu kategorii drugiej, (uterenowiony) z napędem stałym 6x6 - możliwość blokady mechanizmów róż­nicowych osi przedniej i tylnych.  Pojedyncze koła na osi przedniej, na osiach tylnych podwójne. Zawieszenie mechaniczne wzmocnione, wytrzymujące stałe obcią­żenie masą całkowitą maksymalną bez uszkodzeń w zakładanych warunkach eksploatacji. |  |
| 6. | Pojazd musi być wyposażony w urządzenie świetlno sygnalizacyjne Na dachu kabiny zamontowana belka świetlna o wysokości samej belki max. 60mm, i długości w przedziale 1750-1800mm, z 4 modułami narożnymi LED i 4 modułami przednimi, klasy Code3 TR21 lub równoważna. Dwie lampy sygnalizacyjne niebieskie z tyłu pojazdu, wbudowane w poszycie narożne zabudowy oraz cztery lampy sygnalizacyjne niebieskie z przodu na wysokości lusterka wstecznego samochodu osobowego. Urządzenie akustyczne klasy Federal Signal PA-300 lub równoważne powinno posiadać min. 3 modulowane tony oraz głośnik o mocy min. 200 W. Urządzenie akustyczne winno również umożliwiać podawanie komunikatów słownych. W przedziale autopompy zainstalowany głośnik z mikrofonem współ­pracujący z radiostacją samochodową, umożliwiające prowadzenie korespondencji z przedziału autopompy. Dodatkowy sygnał pneumatyczny włączany włącznikiem z miejsca kierowcy oraz dowódcy klasy Grover Emergency Horn 1510 lub równoważny o podobnym brzmieniu. Dodatkowo oklejenie konturu powierzchni zabudowy taśmą ostrzegawczą w kolorach boki zabudowy żółty, tył zabudowy czerwony. |  |
| 7. | Maksymalna wysokość całkowita nie przekraczająca 3200 mm. Minimalna wysokość 3100 mm.  Maksymalna wysokość górnej krawędzi najwyższej półki w położe­niu roboczym (po wysunięciu lub rozłożeniu) lub szuflady - nie wyżej niż 1850 mm od poziomu terenu lub zainstalowanych podestów umożliwiających łatwy dostęp do sprzętu, przy czym otwarcie lub wysunięcie podestów sygnalizowane w kabinie kierowcy. Otwiera­nie i zamykanie podestów wspomagane siłownikami gazowymi. Sprzęt rozmieszczony grupowo w zależności od przeznaczenia z zachowaniem ergonomii. W samochodzie mocowanie na hol sztywny, który dostarczy wykonawca. |  |
| 8. | Bilans masowy pojazdu z podziałem na:  - masę całkowitą pojazdu z załogą, pełnymi zbiornikami, wyposa­żeniem,  - masę własną pojazdu,  - masę środków gaśniczych,  - naciski na oś przednią i tylną,  - obciążenia strony lewej i prawej pojazdu  Dopuszczalna różnica w obciążeniu strony lewej i prawej nie może przekroczyć 3 %. |  |
| 9. | Maksymalna masa rzeczywista (MMR) samochodu gotowego do jazdy, rozkład tej masy na osie oraz masa przypadająca na każdą z osi nie może przekraczać maksymalnych wartości określonych przez producenta pojazdu lub podwozia bazowego. |  |
| 10. | Kabina fabrycznie czterodrzwiowa, jednomodułowa, na bazie jednej płyty podłogowej, zapewniająca dostęp do silnika, w układzie miejsc 1+1+4 (siedzenia przodem do kierunku jazdy).  Kabina wyposażona w:   * klimatyzację fabryczną, * indywidualne oświetlenie nad siedzeniem dowódcy, * niezależny układ powietrznego ogrzewania i wentylacji, umożli­wiający ogrzewanie kabiny przy wyłączonym silniku, * wszystkie otwierane szyby elektrycznie podnoszone i opuszcza­ne, * sygnalizacja wysunięcia masztu oświetleniowego, urządzenia kontrolno-pomiarowe układu wodno-pianowego wymienione poniżej, * radioodtwarzacz samochodowy, z rozprowadzoną instalacją antenową i głośnikową, * lusterka zewnętrzne sterowane elektrycznie i podgrzewane.   Z przodu kabiny poniżej szyby wyprowadzenie okablowania przeznaczonego do montażu belki z oświetleniem dalekosiężnym (4 relektory).  Tylne siedzisko z możliwością przewożenia 4 szt. aparatów po­wietrznych w kabinie pojazdu, umożliwiające:   * jednoczesne przewożenie aparatów z butlami różnego rodzaju, bez konieczności jakiegokolwiek dostosowywania,   - odblokowanie każdego aparatu indywidualnie (dźwignia odblokowująca o konstrukcji uniemożliwiającej przypadkowe odblokowanie np. w czasie hamowania pojazdu),  - musi istnieć możliwość bezpiecznego oparcia pleców ratownika w momencie braku aparatu w uchwycie, bez stosowania elementów trwale nie związanych z uchwytem.  - wyprowadzona instalacja do ładowarek latarek oraz radiostacji przenośnych, instalacja posiadająca dodatkowy wyłącznik,  - na desce rozdzielczej zamontowane dwa gniazdka 12 V typu zapalniczka,  W kabinie kierowcy należy zapewnić miejsce na przechowywanie dokumentacji operacyjnej, wymiary skrzynki do uzgodnienia z zamawiającym. |  |
| 11. | Fotele wyposażone w bezwładnościowe pasy bezpieczeństwa:  - siedzenia pokryte materiałem łatwo zmywalnym odpornym na rozdarcie i ścieranie,   * wszystkie fotele wyposażone w zagłówki,   - fotel dla kierowcy z regulacją wysokości, odległości i pochylenia oparcia, z zawieszeniem pneumatycznym. |  |
| 12. | Instalacja elektryczna jednoprzewodowa 24V, z biegunem ujemnym na masie i dwuprzewodowa w zabudowie z tworzywa sztucznego. Moc alternatora i pojemność akumulatorów musi zapewniać pełne zapotrzebowanie na energię elektryczną przy jej maksymalnym obciążeniu.  Przetwornica napięcia 24V / 12V. |  |
| 13. | Instalacja wyposażona w główny wyłącznik prądu, w łatwo dostęp­nym miejscu. |  |
| 14. | Pojazd wyposażony w integralny układ prostowniczy do ładowania akumulatorów 24 V z zewnętrznego źródła o napięciu 230 V. Zintegrowane złącze prądu elektrycznego o napięciu 230 V oraz sprężonego powietrza do uzupełniania układu pneumatycznego samochodu z sieci stacjonarnej, automatycznie odłączające się w momencie uruchamiania silnika pojazdu. Umiejscowienie złącza z lewej strony pojazdu. W kabinie kierowcy świetlna sygnalizacja podłączenia do zewnętrznego źródła. Wtyczka z przewodem elektrycznym i pneumatycznym o długości min. 3 m. |  |
| 15. | Samochód wyposażony w instalację antenową na pasmo radiowe 148 MHz wraz z anteną. Kompatybilny z radiotelefonem przewoźnym Motorola GM 360. Radio zostanie dostarczone przez zamawiającego. I zamontowane przez wykonawcę. |  |
| 16. | Pojazd wyposażony w sygnalizację świetlną i dźwiękową włączo­nego biegu wstecznego. Dopuszcza się światło cofania jako sygna­lizację świetlną. |  |
| 17. | Minimalny prześwit podwozia 300 mm. |  |
| 18. | Kąt ramowy - min. 18°. |  |
| 29. | Kąt natarcia nie mniejszy niż 23°. |  |
| 20. | Kąt zejścia nie mniejszy niż 23°. |  |
| 21. | Graniczny kąt przechyłu bocznego - min. 27°. |  |
| 22. | Kolorystyka:  - nadwozie - RAL 3000,  - podest roboczy -naturalny kolor aluminium  - błotniki, zderzaki– białe RAL 9010  -drzwi żaluzjowe - naturalny kolor aluminium, -podwozie - czarne (dopuszcza się kolor inny, w przypadku gdy jest to fabryczny kolor producenta podwozia). |  |
| 23. | Prędkość maksymalna ograniczona elektronicznie do 89 km/h. |  |
| 24. | Rezerwa masy liczona, jako różnica pomiędzy technicznie dopusz­czalną maksymalną masą całkowitą określoną przez producenta podwozia a masą rzeczywistą całkowitą pojazdu min. 10%. |  |
| 25. | Instalacja pneumatyczna pojazdu zapewniająca możliwość wyjazdu w ciągu 60 s, od chwili uruchomienia silnika samochodu, równocze­śnie musi być zapewnione prawidłowe funkcjonowanie hamulców. Pojazd wyposażony w osuszacz powietrza w układzie pneumatycznym. |  |
| 26. | Wylot spalin nie może być skierowany na stanowisko obsługi po­szczególnych urządzeń pojazdu oraz musi zapewniać ochronę przed oparzeniami podczas normalnej pracy załogi. |  |
| 27. | Wszelkie funkcje użytkowe wszystkich układów i urządzeń pojazdu muszą zachować swoje właściwości pracy w temperaturach od - 25°C do + 50°C. |  |
| 28. | Podstawowa obsługa silnika możliwa bez podnoszenia kabiny. |  |
| 29. | Pojemność zbiornika paliwa powinna zapewniać przejazd min. 300 km lub 4 godz. pracy autopompy. |  |
| 30. | Silnik pojazdu powinien być przystosowany do ciągłej pracy, bez uzupełniania cieczy chłodzącej, oleju oraz przekraczania dopusz­czalnych parametrów pracy (np. temperatura) w czasie postoju min. 4 godz. |  |
| 31. | Ogumienie uniwersalne szosowo-terenowe. |  |
| 32. | Pełno wymiarowe koło zapasowe bez konieczności przewożenia na stałe w pojeździe. |  |
| 33. | Pojazd wyposażony w zaczep holowniczy. Zaczep ma służyć do holowania przyczep o dopuszczalnej masie całkowitej do 10 t., ze złączami pneumatycznymi i elektrycznymi. Zaczep posiada homolo­gację lub certyfikat dopuszczenia. Pojazd wyposażony w zaczepy holownicze (szekle) z przodu i z tyłu pojazdu umożliwiające odholowanie pojazdu. |  |
| 34. | Układ hamulcowy pojazdu z hamulcami bębnowymi wszystkich osi, wyposażony w układ ABS. |  |
| 35. | Pojazd należy wyposażyć w instalacje do kamery monitorującej strefę z tyłu po­jazdu niewidoczną z siedziska kierowcy. |  |
| 36. | Pojazd należy wyposażyć w zestaw narzędzi przewidziany przez producenta podwozia, podnośnik hydrauliczny oraz narzędzia umożliwiające wymianę koła pojazdu, dwa kliny pod koła, przewód z manometrem do pompowania kół, trójkąt ostrzegawczy, apteczka samochodowa, gaśnica proszkowa typu ABC o masie środka gaśniczego minimum 2 kg. |  |
| **II.** Zabudowa pożarnicza | | |
| 1. | Zabudowa pojazdu wykonana w całości z materiałów kompozyto­wych, jako konstrukcja samonośna o nieograniczonej odporności na korozję ze zintegrowanymi zbiorni­kami wody oraz piany. Wewnętrzne poszycie skrytek wyłożone anodowaną blachą aluminiową. Podłoga skrytek wyłożona gładką blachą kwasoodporną bez progu, umożliwiająca odprowadzenie wody na zewnątrz. |  |
| 2. | Dach zabudowy w formie podestu roboczego w wykonaniu antypoślizgowym, wyposażony w oświetlenie przestrzeni roboczej, na po­deście zamontowane, skrzynia do przewożenia sprzętu oraz działko wodno-pianowe z deflektorem o re­gulowanej wydajności minimum 3200 l/min.  Działko wysuwane hydraulicznie do pozycji roboczej, tak aby w pozycji transpor­towej nie zwiększało maksymalnej wysokości pojazdu. Z pozycji obsługującego działko musi istnieć możliwość sterowania zaworem działka oraz regulacją obrotów autopompy. |  |
| 3. | Drabina do wejścia na dach aluminiowa, składana na czas transpor­tu. Drabinka umieszczona po prawej stronie z tyłu pojazdu. |  |
| 4. | Skrytki na sprzęt i wyposażenie zamykane żaluzjami wodo i pyłoszczelnymi wspomaganymi systemem sprężynowym, wykonane z materiałów odpornych na korozję, wyposażone w zamki zamyka­ne na klucz, jeden klucz powinien pasować do wszystkich zamków. W kabinie sygnalizacja otwarcia skrytki. Zamknięcia żaluzji typu rurkowego. |  |
| 5. | Skrytki na sprzęt i przedział autopompy muszą być wyposażone w oświetlenie włączane automatycznie po otwarciu drzwi skrytki. |  |
| 6. | Pojazd powinien posiadać oświetlenie pola pracy wokół samochodu zapewniające oświetlenie w warunkach słabej widoczności min. 5 luksów w odległości 1 m od pojazdu . |  |
| 7. | Szuflady i wysuwane tace muszą automatycznie blokować się w pozycji zamkniętej i całkowicie otwartej oraz posiadać zabezpie­czenie przed całkowitym wyciągnięciem (wypadnięcie z prowad­nic). |  |
| 8. | Szuflady i tace wystające w pozycji otwartej powyżej 250 mm poza obrys pojazdu muszą posiadać oznakowanie ostrzegawcze. |  |
| 9. | Uchwyty, klamki wszystkich urządzeń samochodu, drzwi żaluzjowych, szuflad i tac, muszą być tak skonstruowane, aby umożliwiały ich obsługę w rękawicach. |  |
| 10. | Konstrukcja skrytek powinna zapewniać odprowadzenie wody z ich wnętrza. |  |
| 11. | Powierzchnie platform, podestu roboczego i podłogi kabiny w wy­konaniu antypoślizgowym. |  |
| 12. | Zbiornik wody o pojemności min. 8 000 dm3 stanowiący integralną część zabudowy, wykonany z materiału kompozytowego odpornego na korozję. Zbiornik musi być wyposażony w oprzyrządowanie umożli­wiające jego bezpieczną eksploatację, z układem zabezpieczają­cym przed wypływem wody w czasie jazdy. Zbiornik powinien po­siadać właz rewizyjny. Nadciśnienie testowe 20 kPa. |  |
| 13. | Zbiornik środka pianotwórczego o pojemności min. 800 dm3. Zbiornik wykonany z materiału odpornego na działanie dopuszczonych do stosowania środków pianotwórczych i modyfikatorów. Zbiornik musi być wyposażony w oprzyrządowanie zapewniające jego bez­pieczną eksploatację. Napełnianie zbiornika środkiem pianotwór­czym powinno być możliwe z poziomu terenu i z dachu pojazdu. Zbiornik zintegrowany ze zbiornikiem wody. |  |
| 14. | Autopompa zlokalizowana z tyłu pojazdu w obudowanym przedziale zamykanym drzwiami żaluzjowymi.  Autopompa ogrzewana dodatkowo z układu chłodzenia silnika z możliwością wyłączenia w okresie letnim.  Przedział autopompy musi być wyposażony w autonomiczny system ogrzewania działający niezależnie od pracy silnika, skutecznie zabezpieczający układ wodno-pianowy przed zamarzaniem w temperaturze do - 25 °C (system ogrzewania tego samego producenta jak urządzenie w kabinie załogi). |  |
| 15. | Autopompa jednozakresowa niskiego ciśnienia:  Wydajność min. 5000 l/min, przy ciśnieniu 0.8 MPa i głębokości ssania 1,5 m oraz min. 2500 l/min przy głębokości ssania 7,5 m. |  |
| 16. | Układ wodno-pianowy zabudowany w taki sposób, aby parametry autopompy przy zasilaniu ze zbiornika samochodu były nie mniej­sze niż przy zasilaniu ze zbiornika zewnętrznego dla głębokości ssania 1,5 m. Wszystkie nasady układu wodno-pianowego powinny być wyposażone w pokrywy zabezpieczone przed ich zgubieniem, np. poprzez zamocowaniem łańcuszkiem. |  |
| 17. | Samochód musi być wyposażony w jedną niskociśnieniową linię szybkie­go natarcia o długości węża min. 40 m na zwijadle, zakończoną prądownicą wodno-pianową o regulowanej wydajności z prądem zwartym i rozproszonym. |  |
| 18. | Linia szybkiego natarcia musi umożliwiać podawanie wody lub pia­ny bez względu na stopień rozwinięcia węża. Zwijadło elektryczne z możliwością ręcznego zwijania. |  |
| 19. | Autopompa musi umożliwiać podanie wody i wodnego roztworu środka pianotwórczego do minimum:   * czterech nasad tłocznych wielkości 75 zlokalizowanych w tylnej części pojazdu, * niskociśnieniowej linii szybkiego natarcia, * działka wodno-pianowego. * instalacji zraszaczowej. |  |
| 20. | Autopompa musi umożliwiać podanie wody do zbiornika samocho­du. |  |
| 21. | Autopompa musi być wyposażona w urządzenie odpowietrzające umożliwiające zassanie wody z głębokości 1,5 m w czasie do 30 s, a z głębokości 7,5 m w czasie do 60 s. |  |
| 22. | W przedziale autopompy muszą znajdować się co najmniej następu­jące urządzenia kontrolno-sterownicze :   * manowakuometr, * manometr niskiego ciśnienia, * wskaźnik poziomu wody w zbiorniku samochodu, * wskaźnik poziomu środka pianotwórczego w zbiorniku, * miernik prędkości obrotowej wału pompy, * regulator prędkości obrotowej silnika pojazdu, * wyłącznik awaryjny silnika pojazdu, * licznik motogodzin pracy autopompy, * kontrolka ciśnienia oleju i temperatury cieczy chłodzącej silnika. |  |
| 23. | Zbiornik wody musi być wyposażony w 2 nasady 75 z zaworem kulowym do napełniania z hydrantu (wlot do napełniania powinien mieć konstrukcję zabezpieczającą przed swobodnym wypływem wody ze zbiornika tym wylotem) oraz automatyczny zawór odcinają­cy wlot przy napełnianiu zbiornika z możliwością przełączenia na pracę ręczną. |  |
| 24. | Autopompa wraz z układem wodno-pianowym wyposażona w:  - system sterowania umożliwiający regulację automatyczną i ręczną ciśnienia pracy,  - automatyczne dozowanie środka pianotwórczego w całym za­kresie pracy autopompy umożliwiające uzyskanie stężeń w za­kresie min. 3% i 6%. System sterowany z przedziału autopompy. |  |
| 25. | Wszystkie elementy układu wodno-pianowego i układu neutralizacji muszą być odporne na korozję i działanie dopuszczonych do stoso­wania środków pianotwórczych i modyfikatorów. |  |
| 26. | Konstrukcja układu wodno-pianowego powinna umożliwić jego cał­kowite odwodnienie przy użyciu co najwyżej dwóch zaworów. |  |
| 27. | Przedział autopompy musi być wyposażony w system ogrzewania powietrznego ze sterowaniem w kabinie kierowcy, skutecznie za­bezpieczający układ wodno-pianowy przed zamarzaniem w tempe­raturze do - 25°C, działający niezależnie od pracy silnika. |  |
| 28. | Na wlocie ssawnym pompy musi być zamontowany element za­bezpieczający przed przedostaniem się do pompy zanieczyszczeń stałych zarówno przy ssaniu ze zbiornika zewnętrznego, jak i ze zbiornika własnego pojazdu, gwarantujący bezpieczną eksploatację autopompy. |  |
| 29. | Wysuwany pneumatycznie, obrotowy maszt oświetleniowy zabudo­wany na stałe w samochodzie z reflektorami LED o łącznej wielkości strumienia świetlnego minimum 30.000 lm. Zasilanie reflektorów należy zapewnić z instalacji elektrycznej pojazdu. Stopień ochrony masztu i reflektorów IP 55. Wysokość min. 5 m od podłoża z możliwo­ścią sterowania reflektorami w płaszczyźnie pionowej i poziomej. |  |
| 30. | Samochód wyposażony w instalację tryskaczową do tworzenia kur­tyn wodnych na poziomie terenu - minimalna wydajność 50-100 dm3/min. Przy ciśnieniu 8 bar. Powinny one być tak ustawione, aby pole zraszania obejmowało pas przed kabiną o szerokości minimum 6 m. oraz pasy po bokach pojazdu na całej jego długości.  Instalacja powinna być wyposażona w zawory odcinające (jeden dla zraszaczy przed osią, drugi dla zraszaczy bocznych) uruchamiane z kabiny kierowcy. |  |
| 31. | Dodatkowo z przodu pojazdu wyprowadzić okablowanie do wciągarka o uciągu min. 8 ton. |  |
| 32. | W pojeździe należy zapewnić miejsce do przewozu i wykonać oraz zamontować uchwyty do zamocowania wyposażenia wg wykazu przyszłego użytkownika pojazdu. Rozmieszczenie sprzętu wykonane zgodnie z życzeniem użytkownika przed odbiorem pojazdu. |  |
| 33. | Gwarancja na pojazd z zabudową min. 24 miesiące. |  |
| 34. | Zabudowa pożarnicza oraz urządzenia dodatkowe na stałe zwią­zane z pojazdem powinny być oznakowane w sposób pozwalający na ich jednoznaczną identyfikację (podanie przynajmniej następu­jących danych: pełnej nazwy producenta, typu, numeru seryjnego, roku produkcji). |  |
| 35. | Do pojazdu należy dołączyć instrukcje obsługi pojazdu, urządzeń i sprzętu zamontowanego w pojeździe w języku polskim. |  |

Wykonawca oświadcza, że podane przez niego w niniejszym załączniku informacje są zgodne z prawdą i że w przypadku wyboru jego oferty poniesie on pełną odpowiedzialność za realizację zamówienia zgodnie z wymienionymi tu warunkami.

Zamieszczenie przez wykonawcę parametrów mniej korzystnych od parametrów minimalnych określonych przez zamawiającego, oznaczało będzie, że oferta nie spełnia warunków przedmiotowych postępowania przetargowego. W konsekwencji będzie to skutkowało odrzuceniem złożonej oferty w myśl art. 89 ust 1 pkt 2 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. - Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2015 r., poz. 2164 z późn. zm.).

W celu optymalnego rozmieszczenia i zamontowania sprzętu przez wykonawcę Zamawiający wymaga uzgodnienia rozłożenia sprzętu w procesie zabu­dowy pojazdu.

……………………………… ………………………………………………..

/Miejscowość, data/ /podpis osoby uprawnionej/

# Załącznik nr 2 do SIWZ – Oświadczenie o braku podstaw do wykluczenia i spełnienia warunków udziału w postępowaniu

Przystępując do postępowania pn. **„Dostawa ciężkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego z napędem utereniowionym 6 x 6 – GCBA dla OSP Borzęcin Duży”** działając w imieniu Wykonawcy:

………………………………………………………………………………………………………………………

……………………………………………………………………………………………………………………… (podać nazwę i adres Wykonawcy)

**Oświadczam, że na dzień składania ofert nie podlegam wykluczeniu z postępowania i spełniam warunki udziału w postępowaniu.**

**W przedmiotowym postępowaniu Zamawiający zgodnie z art. 24 ust. 1 pkt. 12-23 ustawy PZP wykluczy:**

1. wykonawcę, który nie wykazał spełniania warunków udziału w postępowaniu lub nie został zaproszony do negocjacji lub złożenia ofert wstępnych albo ofert, lub nie wykazał braku podstaw wykluczenia;
2. wykonawcę będącego osobą fizyczną, którego prawomocnie skazano za przestępstwo:
3. o którym mowa w art. 165a, art. 181–188, art. 189a, art. 218–221, art. 228–230a, art. 250a, art. 258 lub art. 270–309 ustawy z dnia 6 czerwca 1997 r. – Kodeks karny (Dz. U. Nr 88, poz. 553, z późn. zm.) lub art. 46 lub art. 48 ustawy z dnia 25 czerwca 2010 r. o sporcie (Dz. U. z 2016 r. poz. 176),
4. o charakterze terrorystycznym, o którym mowa w art. 115 § 20 ustawy z dnia 6 czerwca 1997 r. – Kodeks karny,
5. skarbowe,
6. o którym mowa w art. 9 lub art. 10 ustawy z dnia 15 czerwca 2012 r. o skutkach powierzania wykonywania pracy cudzoziemcom przebywającym wbrew przepisom na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej (Dz. U. poz. 769);
7. wykonawcę, jeżeli urzędującego członka jego organu zarządzającego lub nadzorczego, wspólnika spółki w spółce jawnej lub partnerskiej albo komplementariusza w spółce komandytowej lub komandytowoakcyjnej lub prokurenta prawomocnie skazano za przestępstwo, o którym mowa w pkt 2;
8. wykonawcę, wobec którego wydano prawomocny wyrok sądu lub ostateczną decyzję administracyjną o zaleganiu z uiszczeniem podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne, chyba że wykonawca dokonał płatności należnych podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne wraz z odsetkami lub grzywnami lub zawarł wiążące porozumienie w sprawie spłaty tych należności;
9. wykonawcę, który w wyniku zamierzonego działania lub rażącego niedbalstwa wprowadził zamawiającego w błąd przy przedstawieniu informacji, że nie podlega wykluczeniu, spełnia warunki udziału w postępowaniu lub kryteria selekcji, lub który zataił te informacje lub nie jest w stanie przedstawić wymaganych dokumentów;
10. wykonawcę, który w wyniku lekkomyślności lub niedbalstwa przedstawił informacje wprowadzające w błąd zamawiającego, mogące mieć istotny wpływ na decyzje podejmowane przez zamawiającego w postępowaniu o udzielenie zamówienia;
11. wykonawcę, który bezprawnie wpływał lub próbował wpłynąć na czynności zamawiającego lub pozyskać informacje poufne, mogące dać mu przewagę w postępowaniu o udzielenie zamówienia;
12. wykonawcę, który brał udział w przygotowaniu postępowania o udzielenie zamówienia lub którego pracownik, a także osoba wykonująca pracę na podstawie umowy zlecenia, o dzieło, agencyjnej lub innej umowy o świadczenie usług, brał udział w przygotowaniu takiego postępowania, chyba że spowodowane tym zakłócenie konkurencji może być wyeliminowane w inny sposób niż przez wykluczenie wykonawcy z udziału w postępowaniu;
13. wykonawcę, który z innymi wykonawcami zawarł porozumienie mające na celu zakłócenie konkurencji między wykonawcami w postępowaniu o udzielenie zamówienia, co zamawiający jest w stanie wykazać za pomocą stosownych środków dowodowych;
14. wykonawcę będącego podmiotem zbiorowym, wobec którego sąd orzekł zakaz ubiegania się o zamówienia publiczne na podstawie ustawy z dnia 28 października 2002 r. o odpowiedzialności podmiotów zbiorowych za czyny zabronione pod groźbą kary (Dz. U. z 2015 r. poz. 1212, 1844 i 1855 oraz z 2016 r. poz. 437);
15. wykonawcę, wobec którego orzeczono tytułem środka zapobiegawczego zakaz ubiegania się o zamówienia publiczne; 12. wykonawców, którzy należąc do tej samej grupy kapitałowej, w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007 r. o ochronie konkurencji i konsumentów (Dz. U. z 2015 r. poz. 184, 1618 i 1634), złożyli odrębne oferty, oferty częściowe lub wnioski o dopuszczenie do udziału w postępowaniu, chyba że wykażą, że istniejące między nimi powiązania nie prowadzą do zakłócenia konkurencji w postępowaniu o udzielenie zamówienia.

**Ponadto zamawiający przewiduje możliwość wykluczenia wykonawcy w sytuacji:**

1. w stosunku, do którego otwarto likwidację, w zatwierdzonym przez sąd układzie w postępowaniu restrukturyzacyjnym jest przewidziane zaspokojenie wierzycieli przez likwidację jego majątku lub sąd zarządził likwidację jego majątku w trybie art. 332 ust. 1 ustawy z dnia 15 maja 2015 r. – Prawo restrukturyzacyjne (Dz. U. z 2015 r. poz. 978, 1259, 1513, 1830 i 1844) lub którego upadłość ogłoszono, z wyjątkiem wykonawcy, który po ogłoszeniu upadłości zawarł układ zatwierdzony prawomocnym postanowieniem sądu, jeżeli układ nie przewiduje zaspokojenia wierzycieli przez likwidację majątku upadłego, chyba że sąd zarządził likwidację jego majątku w trybie art. 366 ust. 1 ustawy z dnia 28 lutego 2003 r. – Prawo upadłościowe (Dz. U. z 2015 r. poz. 233, 978, 1166, 1259 i 1844);
2. który w sposób zawiniony poważnie naruszył obowiązki zawodowe, co podważa jego uczciwość, w szczególności, gdy wykonawca w wyniku zamierzonego działania lub rażącego niedbalstwa nie wykonał lub nienależycie wykonał zamówienie, co zamawiający jest w stanie wykazać za pomocą stosownych środków dowodowych;
3. jeżeli wykonawca lub osoby, o których mowa w ust. 1 pkt 14, uprawnione do reprezentowania wykonawcy pozostają w relacjach określonych w art. 17 ust. 1 pkt 2–4 z:
4. zamawiającym,
5. osobami uprawnionymi do reprezentowania zamawiającego,
6. członkami komisji przetargowej,
7. osobami, które złożyły oświadczenie, o którym mowa w art. 17 ust. 2a chyba że jest możliwe zapewnienie bezstronności po stronie zamawiającego w inny sposób niż przez wykluczenie wykonawcy z udziału w postępowaniu;
8. który, z przyczyn leżących po jego stronie, nie wykonał albo nienależycie wykonał w istotnym stopniu wcześniejszą umowę w sprawie zamówienia publicznego lub umowę koncesji, zawartą z zamawiającym, o którym mowa w art. 3 ust. 1 pkt 1–4, co doprowadziło do rozwiązania umowy lub zasądzenia odszkodowania;
9. będącego osobą fizyczną, którego prawomocnie skazano za wykroczenie przeciwko prawom pracownika lub wykroczenie przeciwko środowisku, jeżeli za jego popełnienie wymierzono karę aresztu, ograniczenia wolności lub karę grzywny nie niższą niż 3000 złotych;
10. jeżeli urzędującego członka jego organu zarządzającego lub nadzorczego, wspólnika spółki w spółce jawnej lub partnerskiej albo komplementariusza w spółce komandytowej lub komandytowo-akcyjnej lub prokurenta prawomocnie skazano za wykroczenie, o którym mowa w pkt 5;
11. wobec którego wydano ostateczną decyzję administracyjną o naruszeniu obowiązków wynikających z przepisów prawa pracy, prawa ochrony środowiska lub przepisów o zabezpieczeniu społecznym, jeżeli wymierzono tą decyzją karę pieniężną nie niższą niż 3000 złotych;
12. który naruszył obowiązki dotyczące płatności podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne, co zamawiający jest w stanie wykazać za pomocą stosownych środków dowodowych, z wyjątkiem przypadku, o którym mowa w ust. 1 pkt 15, chyba że wykonawca dokonał płatności należnych podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne wraz z odsetkami lub grzywnami lub zawarł wiążące porozumienie w sprawie spłaty tych należności.

**Wykonawca ubiegający się o przedmiotowe zamówienie musi spełniać również warunki udziału w postępowaniu dotyczące zdolności technicznej lub zawodowej.**

Wykonawca spełni warunek, jeżeli wykaże, żeokresie ostatnich 3 lat przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie wykonał, co najmniej dwie dostawy (realizowane na podstawie dwóch odrębnych umów) fabrycznie nowego ciężkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego każda;

**Wykonawca w celu spełniania warunków, o których mowa w pkt. 6.1.2 lit. a niniejszej SIWZ polegał będzie na zdolnościach technicznych lub zawodowych innych podmiotów, tj.:[[1]](#footnote-1)**

1. W zakresie zdolności technicznej lub zawodowej określonej w pkt. 6.1.2.a. niniejszej SIWZ będzie polegał na zasobach podmiotu:

……………………………………………………………………..…………………………………………… (podać nazwę i adres podmiotu udostępniającego zasób)

W przypadku wezwania przez Zamawiającego do złożenia oświadczeń lub dokumentów, o którym mowa w pkt. 8.5 SIWZ, Wykonawca dostarczy również oświadczenie podmiotu udostępniającego zasoby zdolności technicznych lub zawodowych o braku istnienia wobec niego podstaw wykluczenia z udziału w postępowaniu określonych w art. 24 ust. 1 pkt. 12-23 i ust. 5 ustawy PZP.

**Następujące roboty zamierzamy zlecić podwykonawcom:[[2]](#footnote-2)**

1. ......................................................................................................................................................
2. ......................................................................................................................................................

(podać nazwę i adres podwykonawców oraz określić część, jaką Wykonawca zamierza im powierzyć do wykonania)

W przypadku wezwania przez Zamawiającego do złożenia oświadczeń lub dokumentów, o którym mowa w pkt. 8.5 SIWZ, Wykonawca dostarczy również oświadczenie podwykonawców o braku istnienia wobec niego podstaw wykluczenia z udziału w postępowaniu określonych w art. 24 ust. 1 pkt. 12-23 i ust. 5 ustawy PZP.

**Wykonawca przy realizacji przedmiotu zamówienia będzie korzystał z materiałów lub urządzeń równoważnych:[[3]](#footnote-3)**

……………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………….

…………………………………………… ………………………………………………………………

/miejscowość i data/ /pieczęć i podpis osoby uprawnionej/

# Załącznik nr 3 do SIWZ – Opis przedmiotu zamówienia

|  |  |
| --- | --- |
| L.p. | Wyszczególnienie – opis. |
| I. Podwozie z kabiną | |
| 1. | Pojazd fabrycznie nowy. Rok produkcji podwozia i nadwozia 2016.(Podać markę i typ samochodu) |
| 2. | Pojazd zabudowany i wyposażony musi spełniać wymagania:   * Pojazd zabudowany i wyposażony musi spełniać wymagania pol­skich przepisów o ruchu drogowym z uwzględnieniem wymagań dotyczących pojazdów uprzywilejowanych zgodnie z Ustawą "Pra­wo o ruchu drogowym." (tj. Dz. U. z 2012 r., Nr 198, poz. 1137 z późn. zm.). * rozporządzenia Ministra Infrastruktury z dnia 31 grudnia 2002 r. w sprawie warunków technicznych pojazdów oraz zakresu ich niezbędnego wyposażenia (t. j. Dz. U. z 2015 r., poz. 305 z późn. zm.), * rozporządzenia Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 20 czerwca 2007 r. w sprawie wykazu wyrobów służących zapewnieniu bezpieczeństwa publicznego lub ochronie zdrowia i życia oraz mienia, a także zasad wydawania i dopuszczenia tych wyrobów do użytkowania (Dz. U. z 2007 r. Nr 143, poz. 1002, z późn. zm.), * Pojazd musi spełniać przepisy Polskiej Normy PN-EN 1846-1 oraz PN-EN 1846-2. |
| 3. | Pojazd musi posiadać ważne świadectwo dopuszczenia zgodnie z rozporządzeniem Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 20 czerwca 2007r. w sprawie wykazu wyrobów służących zapewnieniu bezpieczeństwa publicznego lub ochronie zdrowia i życia oraz mienia, a także zasad wydawania dopuszczenia tych wyrobów do użytkowania (Dz. U. z 2007 r. Nr 143, poz. 1002, z późn. zm.).  Podwozie pojazdu musi posiadać aktualne świadectwo homologacji typu lub świadectwo zgodności WE zgodnie z odrębnymi przepisami odnoszącymi się do prawa o ruchu drogowym. W przypadku, gdy przekroczone zo­staną warunki zabudowy określone przez producenta podwozia wymagane jest świadectwo homologacji typu pojazdu kompletnego oraz zgoda producenta podwozia na wykonanie zabudowy. Urządzenia i podzespoły zamontowane w pojeździe powinny spełniać wymagania odrębnych przepisów krajowych i/lub międzynarodo­wych.  Sprzęt dostarczony z pojazdem, jeżeli jest dla niego wymagane świadectwo dopuszczenia, musi spełniać wymagania rozporządzenia Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 20 czerwca 2007 r. w sprawie wykazu wyrobów służących zapewnieniu bezpieczeństwa publicznego lub ochronie zdrowia i życia oraz mienia, a także zasad wydawania dopuszczenia tych wyrobów do użytkowania (Dz. U. z 2007 r. Nr 143, poz. 1002, z późn. zm.). Potwierdzeniem spełnienia ww. wymagań będzie przedłożenie najpóźniej w dniu odbioru techniczno-jakościowego przedmiotu zamówienia aktualnego świadectwa dopuszczenia.  Pojazd musi być oznakowany numerami operacyjnymi PSP zgodnie z Zarządzeniem Nr 8 Komendanta Głównego Państwowej Straży Pożarnej z dnia 10 kwietnia 2008 r. w sprawie gospodarki transportowej w jednostkach organizacyjnych Państwowej Straży Pożarnej (Dz. Urz. KG PSP Nr 1 z 2008 r., poz. 8, z późn. zm.). Dane dotyczące oznaczenia zostaną przekazane w trakcie realizacji zamówienia. |
| 4. | Podwozie samochodu z silnikiem o zapłonie samoczynnym, o mocy min. 400 KM spełniający w dniu odbioru obowiązujące przepisy o ruchu drogowym - min. Euro 6. Silnik samochodu przystosowany do zasilania biopaliwami lub paliwami z dodatkiem biokomponentów zgodnie z Normą PN EN 14214 co winno być potwierdzone sto­sownym dokumentem.(podać dane silnika).Gwarancja na pojazd nie może wyłączać stosowania w/w paliwa. Skrzynia biegów manualna o maksymalnie 10 przełożeniach do przodu. Skrzynia biegów wyposażona w chłodnicę oleju. |
| 5. | Podwozie samochodu kategorii drugiej, (uterenowiony) z napędem stałym 6x6 - możliwość blokady mechanizmów róż­nicowych osi przedniej i tylnych.  Pojedyncze koła na osi przedniej, na osiach tylnych podwójne. Zawieszenie mechaniczne wzmocnione, wytrzymujące stałe obcią­żenie masą całkowitą maksymalną bez uszkodzeń w zakładanych warunkach eksploatacji. |
| 6. | Pojazd musi być wyposażony w urządzenie świetlno sygnalizacyjne Na dachu kabiny zamontowana belka świetlna o wysokości samej belki max. 60mm, i długości w przedziale 1750-1800mm, z 4 modułami narożnymi LED i 4 modułami przednimi, klasy Code3 TR21 lub równoważna. Dwie lampy sygnalizacyjne niebieskie z tyłu pojazdu, wbudowane w poszycie narożne zabudowy oraz cztery lampy sygnalizacyjne niebieskie z przodu na wysokości lusterka wstecznego samochodu osobowego. Urządzenie akustyczne klasy Federal Signal PA-300 lub równoważne powinno posiadać min. 3 modulowane tony oraz głośnik o mocy min. 200 W. Urządzenie akustyczne winno również umożliwiać podawanie komunikatów słownych. W przedziale autopompy zainstalowany głośnik z mikrofonem współ­pracujący z radiostacją samochodową, umożliwiające prowadzenie korespondencji z przedziału autopompy. Dodatkowy sygnał pneumatyczny włączany włącznikiem z miejsca kierowcy oraz dowódcy klasy Grover Emergency Horn 1510 lub równoważny o podobnym brzmieniu. Dodatkowo oklejenie konturu powierzchni zabudowy taśmą ostrzegawczą w kolorach boki zabudowy żółty, tył zabudowy czerwony. |
| 7. | Maksymalna wysokość całkowita nie przekraczająca 3200 mm. Minimalna wysokość 3100 mm.  Maksymalna wysokość górnej krawędzi najwyższej półki w położe­niu roboczym (po wysunięciu lub rozłożeniu) lub szuflady - nie wyżej niż 1850 mm od poziomu terenu lub zainstalowanych podestów umożliwiających łatwy dostęp do sprzętu, przy czym otwarcie lub wysunięcie podestów sygnalizowane w kabinie kierowcy. Otwiera­nie i zamykanie podestów wspomagane siłownikami gazowymi. Sprzęt rozmieszczony grupowo w zależności od przeznaczenia z zachowaniem ergonomii. W samochodzie mocowanie na hol sztywny, który dostarczy wykonawca. |
| 8. | Bilans masowy pojazdu z podziałem na:  - masę całkowitą pojazdu z załogą, pełnymi zbiornikami, wyposa­żeniem,  - masę własną pojazdu,  - masę środków gaśniczych,  - naciski na oś przednią i tylną,  - obciążenia strony lewej i prawej pojazdu  Dopuszczalna różnica w obciążeniu strony lewej i prawej nie może przekroczyć 3 %. |
| 9. | Maksymalna masa rzeczywista (MMR) samochodu gotowego do jazdy, rozkład tej masy na osie oraz masa przypadająca na każdą z osi nie może przekraczać maksymalnych wartości określonych przez producenta pojazdu lub podwozia bazowego. |
| 10. | Kabina fabrycznie czterodrzwiowa, jednomodułowa, na bazie jednej płyty podłogowej, zapewniająca dostęp do silnika, w układzie miejsc 1+1+4 (siedzenia przodem do kierunku jazdy).  Kabina wyposażona w:   * klimatyzację fabryczną, * indywidualne oświetlenie nad siedzeniem dowódcy,   - niezależny układ powietrznego ogrzewania i wentylacji, umożli­wiający ogrzewanie kabiny przy wyłączonym silniku,  - wszystkie otwierane szyby elektrycznie podnoszone i opuszcza­ne,  - sygnalizacja wysunięcia masztu oświetleniowego, urządzenia kontrolno-pomiarowe układu wodno-pianowego wymienione poniżej,  - radioodtwarzacz samochodowy, z rozprowadzoną instalacją antenową i głośnikową,   * lusterka zewnętrzne sterowane elektrycznie i podgrzewane.   Z przodu kabiny poniżej szyby wyprowadzenie okablowania przeznaczonego do montażu belki z oświetleniem dalekosiężnym (4 relektory).  Tylne siedzisko z możliwością przewożenia 4 szt. aparatów po­wietrznych w kabinie pojazdu, umożliwiające:   * jednoczesne przewożenie aparatów z butlami różnego rodzaju, bez konieczności jakiegokolwiek dostosowywania,   - odblokowanie każdego aparatu indywidualnie (dźwignia odblokowująca o konstrukcji uniemożliwiającej przypadkowe odblokowanie np. w czasie hamowania pojazdu),  - musi istnieć możliwość bezpiecznego oparcia pleców ratownika w momencie braku aparatu w uchwycie, bez stosowania elementów trwale nie związanych z uchwytem.  - wyprowadzona instalacja do ładowarek latarek oraz radiostacji przenośnych, instalacja posiadająca dodatkowy wyłącznik,  - na desce rozdzielczej zamontowane dwa gniazdka 12 V typu zapalniczka,  W kabinie kierowcy należy zapewnić miejsce na przechowywanie dokumentacji operacyjnej, wymiary skrzynki do uzgodnienia z zamawiającym. |
| 11. | Fotele wyposażone w bezwładnościowe pasy bezpieczeństwa:  - siedzenia pokryte materiałem łatwo zmywalnym odpornym na rozdarcie i ścieranie,   * wszystkie fotele wyposażone w zagłówki,   - fotel dla kierowcy z regulacją wysokości, odległości i pochylenia oparcia, z zawieszeniem pneumatycznym. |
| 12. | Instalacja elektryczna jednoprzewodowa 24V, z biegunem ujemnym na masie i dwuprzewodowa w zabudowie z tworzywa sztucznego. Moc alternatora i pojemność akumulatorów musi zapewniać pełne zapotrzebowanie na energię elektryczną przy jej maksymalnym obciążeniu.  Przetwornica napięcia 24V / 12V. |
| 13. | Instalacja wyposażona w główny wyłącznik prądu, w łatwo dostęp­nym miejscu. |
| 14. | Pojazd wyposażony w integralny układ prostowniczy do ładowania akumulatorów 24 V z zewnętrznego źródła o napięciu 230 V. Zintegrowane złącze prądu elektrycznego o napięciu 230 V oraz sprężonego powietrza do uzupełniania układu pneumatycznego samochodu z sieci stacjonarnej, automatycznie odłączające się w momencie uruchamiania silnika pojazdu. Umiejscowienie złącza z lewej strony pojazdu. W kabinie kierowcy świetlna sygnalizacja podłączenia do zewnętrznego źródła. Wtyczka z przewodem elektrycznym i pneumatycznym o długości min. 3 m. |
| 15. | Samochód wyposażony w instalację antenową na pasmo radiowe 148 MHz wraz z anteną. Kompatybilny z radiotelefonem przewoźnym Motorola GM 360. Radio zostanie dostarczone przez zamawiającego. I zamontowane przez wykonawcę. |
| 16. | Pojazd wyposażony w sygnalizację świetlną i dźwiękową włączo­nego biegu wstecznego. Dopuszcza się światło cofania jako sygna­lizację świetlną. |
| 17. | Minimalny prześwit podwozia 300 mm. |
| 18. | Kąt ramowy - min. 18°. |
| 29. | Kąt natarcia nie mniejszy niż 23°. |
| 20. | Kąt zejścia nie mniejszy niż 23°. |
| 21. | Graniczny kąt przechyłu bocznego - min. 27°. |
| 22. | Kolorystyka:  - nadwozie - RAL 3000,  - podest roboczy -naturalny kolor aluminium  - błotniki, zderzaki– białe RAL 9010  - drzwi żaluzjowe - naturalny kolor aluminium,  -podwozie - czarne (dopuszcza się kolor inny, w przypadku gdy jest to fabryczny kolor producenta podwozia). |
| 23. | Prędkość maksymalna ograniczona elektronicznie do 89 km/h. |
| 24. | Rezerwa masy liczona jako różnica pomiędzy technicznie dopusz­czalną maksymalną masą całkowitą określoną przez producenta podwozia a masą rzeczywistą całkowitą pojazdu min. 10%. |
| 25. | Instalacja pneumatyczna pojazdu zapewniająca możliwość wyjazdu w ciągu 60 s, od chwili uruchomienia silnika samochodu, równocze­śnie musi być zapewnione prawidłowe funkcjonowanie hamulców. Pojazd wyposażony w osuszacz powietrza w układzie pneumatycznym. |
| 26. | Wylot spalin nie może być skierowany na stanowisko obsługi po­szczególnych urządzeń pojazdu oraz musi zapewniać ochronę przed oparzeniami podczas normalnej pracy załogi. |
| 27. | Wszelkie funkcje użytkowe wszystkich układów i urządzeń pojazdu muszą zachować swoje właściwości pracy w temperaturach od - 25°C do + 50°C. |
| 28. | Podstawowa obsługa silnika możliwa bez podnoszenia kabiny. |
| 29. | Pojemność zbiornika paliwa powinna zapewniać przejazd min. 300 km lub 4 godz. pracy autopompy. |
| 30. | Silnik pojazdu powinien być przystosowany do ciągłej pracy, bez uzupełniania cieczy chłodzącej, oleju oraz przekraczania dopusz­czalnych parametrów pracy (np. temperatura) w czasie postoju min. 4 godz. |
| 31. | Ogumienie uniwersalne szosowo-terenowe. |
| 32. | Pełno wymiarowe koło zapasowe bez konieczności przewożenia na stałe w pojeździe. |
| 33. | Pojazd wyposażony w zaczep holowniczy. Zaczep ma służyć do holowania przyczep o dopuszczalnej masie całkowitej do 10 t., ze złączami pneumatycznymi i elektrycznymi. Zaczep posiada homolo­gację lub certyfikat dopuszczenia. Pojazd wyposażony w zaczepy holownicze (szekle) z przodu i z tyłu pojazdu umożliwiające odholowanie pojazdu. |
| 34. | Układ hamulcowy pojazdu z hamulcami bębnowymi wszystkich osi, wyposażony w układ ABS. |
| 35. | Pojazd należy wyposażyć w instalacje do kamery monitorującej strefę z tyłu po­jazdu niewidoczną z siedziska kierowcy. |
| 36. | Pojazd należy wyposażyć w zestaw narzędzi przewidziany przez producenta podwozia, podnośnik hydrauliczny oraz narzędzia umożliwiające wymianę koła pojazdu, dwa kliny pod koła, przewód z manometrem do pompowania kół, trójkąt ostrzegawczy, apteczka samochodowa, gaśnica proszkowa typu ABC o masie środka gaśniczego minimum 2 kg. |
| **II.** Zabudowa pożarnicza | |
| 1. | Zabudowa pojazdu wykonana w całości z materiałów kompozyto­wych jako konstrukcja samonośna o nieograniczonej odporności na korozję ze zintegrowanymi zbiorni­kami wody oraz piany. Wewnętrzne poszycie skrytek wyłożone anodowaną blachą aluminiową. Podłoga skrytek wyłożona gładką blachą kwasoodporną bez progu, umożliwiająca odprowadzenie wody na zewnątrz. |
| 2. | Dach zabudowy w formie podestu roboczego w wykonaniu antypoślizgowym, wyposażony w oświetlenie przestrzeni roboczej, na po­deście zamontowane, skrzynia do przewożenia sprzętu oraz działko wodno-pianowe z deflektorem o re­gulowanej wydajności minimum 3200 l/min.  Działko wysuwane hydraulicznie do pozycji roboczej, tak aby w pozycji transpor­towej nie zwiększało maksymalnej wysokości pojazdu. Z pozycji obsługującego działko musi istnieć możliwość sterowania zaworem działka oraz regulacją obrotów autopompy. |
| 3. | Drabina do wejścia na dach aluminiowa, składana na czas transpor­tu. Drabinka umieszczona po prawej stronie z tyłu pojazdu. |
| 4. | Skrytki na sprzęt i wyposażenie zamykane żaluzjami wodo i pyłoszczelnymi wspomaganymi systemem sprężynowym, wykonane z materiałów odpornych na korozję, wyposażone w zamki zamyka­ne na klucz, jeden klucz powinien pasować do wszystkich zamków. W kabinie sygnalizacja otwarcia skrytki. Zamknięcia żaluzji typu rurkowego. |
| 5. | Skrytki na sprzęt i przedział autopompy muszą być wyposażone w oświetlenie włączane automatycznie po otwarciu drzwi skrytki. |
| 6. | Pojazd powinien posiadać oświetlenie pola pracy wokół samochodu zapewniające oświetlenie w warunkach słabej widoczności min. 5 luksów w odległości 1 m od pojazdu . |
| 7. | Szuflady i wysuwane tace muszą automatycznie blokować się w pozycji zamkniętej i całkowicie otwartej oraz posiadać zabezpie­czenie przed całkowitym wyciągnięciem (wypadnięcie z prowad­nic). |
| 8. | Szuflady i tace wystające w pozycji otwartej powyżej 250 mm poza obrys pojazdu muszą posiadać oznakowanie ostrzegawcze. |
| 9. | Uchwyty, klamki wszystkich urządzeń samochodu, drzwi żaluzjowych, szuflad i tac, muszą być tak skonstruowane, aby umożliwiały ich obsługę w rękawicach. |
| 10. | Konstrukcja skrytek powinna zapewniać odprowadzenie wody z ich wnętrza. |
| 11. | Powierzchnie platform, podestu roboczego i podłogi kabiny w wy­konaniu antypoślizgowym. |
| 12. | Zbiornik wody o pojemności min. 8 000 dm3 stanowiący integralną część zabudowy, wykonany z materiału kompozytowego odpornego na korozję. Zbiornik musi być wyposażony w oprzyrządowanie umożli­wiające jego bezpieczną eksploatację, z układem zabezpieczają­cym przed wypływem wody w czasie jazdy. Zbiornik powinien po­siadać właz rewizyjny. Nadciśnienie testowe 20 kPa. |
| 13. | Zbiornik środka pianotwórczego o pojemności min. 800 dm3. Zbiornik wykonany z materiału odpornego na działanie dopuszczonych do stosowania środków pianotwórczych i modyfikatorów. Zbiornik musi być wyposażony w oprzyrządowanie zapewniające jego bez­pieczną eksploatację. Napełnianie zbiornika środkiem pianotwór­czym powinno być możliwe z poziomu terenu i z dachu pojazdu. Zbiornik zintegrowany ze zbiornikiem wody. |
| 14. | Autopompa zlokalizowana z tyłu pojazdu w obudowanym przedziale zamykanym drzwiami żaluzjowymi.  Autopompa ogrzewana dodatkowo z układu chłodzenia silnika z możliwością wyłączenia w okresie letnim.  Przedział autopompy musi być wyposażony w autonomiczny system ogrzewania działający niezależnie od pracy silnika, skutecznie zabezpieczający układ wodno-pianowy przed zamarzaniem w temperaturze do - 25 °C (system ogrzewania tego samego producenta jak urządzenie w kabinie załogi). |
| 15. | Autopompa jednozakresowa niskiego ciśnienia:  Wydajność min. 5000 l/min, przy ciśnieniu 0.8 MPa i głębokości ssania 1,5 m oraz min. 2500 l/min przy głębokości ssania 7,5 m. |
| 16. | Układ wodno-pianowy zabudowany w taki sposób, aby parametry autopompy przy zasilaniu ze zbiornika samochodu były nie mniej­sze niż przy zasilaniu ze zbiornika zewnętrznego dla głębokości ssania 1,5 m. Wszystkie nasady układu wodno-pianowego powinny być wyposażone w pokrywy zabezpieczone przed ich zgubieniem, np. poprzez zamocowaniem łańcuszkiem. |
| 17. | Samochód musi być wyposażony w jedną niskociśnieniową linię szybkie­go natarcia o długości węża min. 40 m na zwijadle, zakończoną prądownicą wodno-pianową o regulowanej wydajności z prądem zwartym i rozproszonym. |
| 18. | Linia szybkiego natarcia musi umożliwiać podawanie wody lub pia­ny bez względu na stopień rozwinięcia węża. Zwijadło elektryczne z możliwością ręcznego zwijania. |
| 19. | Autopompa musi umożliwiać podanie wody i wodnego roztworu środka pianotwórczego do minimum:   * czterech nasad tłocznych wielkości 75 zlokalizowanych w tylnej części pojazdu, * niskociśnieniowej linii szybkiego natarcia, * działka wodno-pianowego. * instalacji zraszaczowej. |
| 20. | Autopompa musi umożliwiać podanie wody do zbiornika samocho­du. |
| 21. | Autopompa musi być wyposażona w urządzenie odpowietrzające umożliwiające zassanie wody z głębokości 1,5 m w czasie do 30 s, a z głębokości 7,5 m w czasie do 60 s. |
| 22. | W przedziale autopompy muszą znajdować się co najmniej następu­jące urządzenia kontrolno-sterownicze :   * manowakuometr, * manometr niskiego ciśnienia, * wskaźnik poziomu wody w zbiorniku samochodu, * wskaźnik poziomu środka pianotwórczego w zbiorniku, * miernik prędkości obrotowej wału pompy, * regulator prędkości obrotowej silnika pojazdu, * wyłącznik awaryjny silnika pojazdu, * licznik motogodzin pracy autopompy, * kontrolka ciśnienia oleju i temperatury cieczy chłodzącej silnika. |
| 23. | Zbiornik wody musi być wyposażony w 2 nasady 75 z zaworem kulowym do napełniania z hydrantu (wlot do napełniania powinien mieć konstrukcję zabezpieczającą przed swobodnym wypływem wody ze zbiornika tym wylotem) oraz automatyczny zawór odcinają­cy wlot przy napełnianiu zbiornika z możliwością przełączenia na pracę ręczną. |
| 24. | Autopompa wraz z układem wodno-pianowym wyposażona w:  - system sterowania umożliwiający regulację automatyczną i ręczną ciśnienia pracy,  - automatyczne dozowanie środka pianotwórczego w całym za­kresie pracy autopompy umożliwiające uzyskanie stężeń w za­kresie min. 3% i 6%.System sterowany z przedziału autopompy. |
| 25. | Wszystkie elementy układu wodno-pianowego i układu neutralizacji muszą być odporne na korozję i działanie dopuszczonych do stoso­wania środków pianotwórczych i modyfikatorów. |
| 26. | Konstrukcja układu wodno-pianowego powinna umożliwić jego cał­kowite odwodnienie przy użyciu co najwyżej dwóch zaworów. |
| 27. | Przedział autopompy musi być wyposażony w system ogrzewania powietrznego ze sterowaniem w kabinie kierowcy, skutecznie za­bezpieczający układ wodno-pianowy przed zamarzaniem w tempe­raturze do - 25°C, działający niezależnie od pracy silnika. |
| 28. | Na wlocie ssawnym pompy musi być zamontowany element za­bezpieczający przed przedostaniem się do pompy zanieczyszczeń stałych zarówno przy ssaniu ze zbiornika zewnętrznego, jak i ze zbiornika własnego pojazdu, gwarantujący bezpieczną eksploatację autopompy. |
| 29. | Wysuwany pneumatycznie, obrotowy maszt oświetleniowy zabudo­wany na stałe w samochodzie z reflektorami LED o łącznej wielkości strumienia świetlnego minimum 30.000 lm. Zasilanie reflektorów należy zapewnić z instalacji elektrycznej pojazdu. Stopień ochrony masztu i reflektorów IP 55. Wysokość min. 5 m od podłoża z możliwo­ścią sterowania reflektorami w płaszczyźnie pionowej i poziomej. |
| 30. | Samochód wyposażony w instalację tryskaczową do tworzenia kur­tyn wodnych na poziomie terenu - minimalna wydajność 50-100 dm3/min. Przy ciśnieniu 8 bar. Powinny one być tak ustawione, aby pole zraszania obejmowało pas przed kabiną o szerokości minimum 6 m. oraz pasy po bokach pojazdu na całej jego długości.  Instalacja powinna być wyposażona w zawory odcinające (jeden dla zraszaczy przed osią, drugi dla zraszaczy bocznych) uruchamiane z kabiny kierowcy. |
| 31. | Dodatkowo z przodu pojazdu wyprowadzić okablowanie do wciągarka o uciągu min. 8 ton. |
| 32. | W pojeździe należy zapewnić miejsce do przewozu i wykonać oraz zamontować uchwyty do zamocowania wyposażenia wg wykazu przyszłego użytkownika pojazdu. Rozmieszczenie sprzętu wykonane zgodnie z życzeniem użytkownika przed odbiorem pojazdu. |
| 33. | Gwarancja na pojazd z zabudową min. 24 miesiące. |
| 34. | Zabudowa pożarnicza oraz urządzenia dodatkowe na stałe zwią­zane z pojazdem powinny być oznakowane w sposób pozwalający na ich jednoznaczną identyfikację (podanie przynajmniej następu­jących danych: pełnej nazwy producenta, typu, numeru seryjnego, roku produkcji). |
| 35. | Do pojazdu należy dołączyć instrukcje obsługi pojazdu, urządzeń i sprzętu zamontowanego w pojeździe w języku polskim. |

# Załącznik nr 4 do SIWZ – Wzór umowy w sprawie zamówienia publicznego.

UMOWA NR ………./ 2016

zawarta w dniu .........................r. w Borzęcinie Dużym pomiędzy Ochotniczą Strażą Pożarną w Borzęcinie Dużym z siedzibą w Borzęcinie Dużym (05-083) przy ul. Warszawskiej 828, posiadającą NIP 1181838746, zwaną dalej Zamawiającym, reprezentowaną przez

**Pawła Majchrzaka – Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Borzęcinie Dużym**

a

................................................................................................................................................................. zwanym dalej „Wykonawcą” zarejestrowanym w ………………………………………………………., KRS ……………………., posiadającym NIP ………………………….., REGON …………………………., reprezentowanym przez:

.............................................................................................................

W rezultacie dokonania przez Zamawiającego wyboru oferty Wykonawcy w przetargu nieograniczonym w trybie art. 39 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2015 r. poz. 2164 z późn. zm.) została zawarta umowa o następującej treści:

**§ 1. PRZEDMIOT UMOWY.**

1. Wykonawca zobowiązuje się dostarczyć Zamawiającemu ciężki samochód ratowniczo – gaśniczy z napędem utereniowionym 6 x 6, zgodnie z opisem technicznym stanowiącym załącznik nr 1 do umowy – oferta Wykonawcy wraz z załącznikiem – tabelarycznym zestawieniem minimalnych wymagań dla przedmiotu dostawy tj. ciężkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego z napędem uterenowionym 6 x 6 – GCBA dla OSP Borzęcin Duży.
2. Wykonawca zobowiązuje się do przeszkolenia osób wskazanych przez zamawiającego w zakresie obsługi samochodu będącego przedmiotem umowy.
3. Wykonawca oświadcza, że przedmiot umowy, o którym mowa w ust. 1 jest wolny od wad fizycznych i prawnych oraz roszczeń osób trzecich, a także, że nie toczy się względem niego żadne postępowanie sądowe i administracyjne.

**§ 2. TERMIN REALIZACJI.**

* 1. Wykonawca zobowiązuje się wydać przedmiot umowy w terminie do …….. dni od daty zawarcia umowy.
  2. Za dzień wykonania przedmiotu umowy uznaje się dzień podpisania przez Zamawiającego protokołu odbioru końcowego, o którym mowa w § 4 umowy.

**§ 3** **CENA I WARUNKI PŁATNOŚCI.**

1. Obowiązującą formą wynagrodzenia zgodnie ze Specyfikacją Istotnych Warunków Zamówienia oraz ofertą Wykonawcy jest wynagrodzenie ryczałtowe, które wynosi:

**COB** ……………………….. zł brutto (słownie: ……………………………….......... zł brutto) w tym netto …….......... zł (słownie: ............................................) + podatek VAT 23% w wysokości .................. zł (słownie: ........................................................).

1. Wynagrodzenie, o którym mowa w ust. 1 zaspokaja wszelkie roszczenia Wykonawcy wobec Zamawiającego z tytułu wykonania niniejszej umowy oraz zawiera wszystkie koszty i składniki związane z prawidłową realizacją przedmiotu umowy zgodnie z wymaganiami stawianymi przez Zamawiającego. Wynagrodzenie, o którym mowa w ust. 1 zawiera także koszty związane z przekazaniem dokumentacji technicznej pojazdu oraz dokumentacji niezbędnej do rejestracji pojazdu, a także koszty związane z przeszkoleniem obsługi pojazdu, o którym mowa w § 1 ust. 2.
2. Rozliczenie przedmiotu umowy nastąpi fakturą końcową po odbiorze końcowym.
3. Zapłata wynagrodzenia nastąpi w terminie 30 dni (słownie: trzydziestu dni) od dnia dostarczenia przez Wykonawcę prawidłowo wystawionej faktury na konto w niej wskazane, po uprzednim odbiorze końcowym potwierdzonym protokołem odbioru końcowego bez wad i usterek, podpisanym przez upoważnionych przedstawicieli Zamawiającego i Wykonawcy.
4. Za dzień zapłaty uznaje się dzień obciążenia rachunku Zamawiającego.
5. Zamawiający nie przewiduje udzielenia zaliczek na poczet wykonania przedmiotu umowy.

**§ 4. ODBIÓR PRZEDMIOTU UMOWY.**

1. Odbiór przedmiotu umowy nastąpi na podstawie odbioru technicznego i odbioru końcowego.
2. Wykonawca zawiadomi Zamawiającego pisemnie o gotowości do odbioru technicznego przedmiotu umowy. Zamawiający przystąpi do odbioru technicznego w ciągu 5 dni od daty przesłania zawiadomienia. Strony dopuszczają zawiadomienie za pomocą faksu/maila. Odbiór techniczny przedmiotu umowy odbędzie się w siedzibie Wykonawcy w terminie określonym przez Zamawiającego po otrzymaniu zawiadomienia.
3. Odbioru technicznego przedmiotu umowy dokona dwóch przedstawicieli Zamawiającego w obecności przedstawiciela Wykonawcy.
4. Z czynności odbioru technicznego strony sporządzą protokół określający przede wszystkim zgodność wykonania przedmiotu umowy z wymaganiami określonymi w opisie technicznym, o których mowa w § 1 umowy, stwierdzone wady lub niezgodności oraz deklarowany przez wykonawcy termin ich usunięcia. Protokół zostanie sporządzony w dwóch egzemplarzach, po jednym egzemplarzu dla każdej ze stron i podpisany przez obie strony odbioru.
5. Wykonawca zawiadomi Zamawiającego pisemnie z wyprzedzeniem minimum trzydniowym o dacie odbioru końcowego przedmiotu umowy. Zamawiający przystąpi do odbioru w terminie zgodnym z otrzymanym zawiadomieniem. W odbiorze będą brali udział przedstawiciele Zamawiającego i Wykonawcy.
6. Odbiór końcowy przedmiotu umowy odbędzie się w siedzibie Zamawiającego w terminie, o którym mowa w ust. 5. Z odbioru przedmiotu umowy zostanie sporządzony protokół w dwóch egzemplarzach, po jednym egzemplarzu dla każdej ze stron i podpisany przez obie strony.
7. Wykonawca jest zobowiązany przekazać Zamawiającemu najpóźniej przed rozpoczęciem odbioru końcowego dokumenty, o których mowa w § 5 umowy. Jeżeli wykonawca nie przekaże Zamawiającemu przed rozpoczęciem odbioru końcowego wszystkich dokumentów, o których mowa w § 5 umowy, w takim przypadku Zamawiającemu przysługuje prawo odmowy odbioru końcowego przedmiotu umowy.
8. W przypadku stwierdzenia podczas odbioru wad, Zamawiającemu przysługuje przysługują następujące uprawnienia:
   * + 1. jeżeli wady nie nadają się do usunięcia a umożliwiają one użytkowanie przedmiotu umowy zgodnie z przeznaczeniem to Zamawiający może:
   1. odebrać przedmiot odbioru i obniżyć odpowiednio wynagrodzenie Wykonawcy lub
   2. może odstąpić od umowy lub żądać wykonania przedmiotu umowy po raz drugi na koszt Wykonawcy,
      * 1. jeżeli wady nadają się do usunięcia to Zamawiający odmawia odbioru do czasu usunięcia wad; w przypadku odmowy odbioru, Zamawiający określa w protokole powód nie odebrania.
9. Wykonawca ponosi odpowiedzialność i ryzyko związane z dostawą przedmiotu umowy do siedziby Zamawiającego do momentu podpisania protokołu odbioru końcowego przez obie strony.
10. Wszelkie koszty związane z odbiorami, zwłaszcza z dokonaniem odbioru technicznego i końcowego, w szczególności zakwaterowania, wyżywienia i przejazdu osób w ilości niezbędnej do dokonania czynności określonych w umowie, a także paliwa, ponosi Wykonawca.

**§ 5. DOKUMENTACJA TECHNICZNA.**

1. Wykonawca jest zobowiązany przekazać Zamawiającemu wraz z dostawą:
2. wszelką dokumentację niezbędną do rejestracji pojazdów m.in. kartę pojazdu, aktualne badania techniczne,
3. instrukcję obsługi i serwisowania samochodu, które będą umożliwiały obsługę, konserwację i podstawowe czynności konserwacyjno – naprawcze (2 komplety w wydaniu papierowym oraz wersja elektroniczna na CD lub DVD) – w języku polskim,
4. książkę gwarancyjną w języku polskim,
5. kopie protokołów badań (m.in. z CNBOP lub innej właściwej jednostki badawczo – rozwojowej) potwierdzone za zgodność z oryginałem, w części charakteryzującej parametry techniczne,
6. kopie świadectw dopuszczenia potwierdzone za zgodność z oryginałem,
7. karty gwarancyjne – dodatkowego sprzętu i wyposażenia,
8. książki serwisowe – dodatkowego sprzętu i wyposażenia – w języku polskim,
9. inne dokumenty niezbędne do eksploatacji pojazdu oraz jego wyposażenia – w języku polskim,

**§ 6. SZKOLENIE.**

Szkolenie z obsługi dostarczonego sprzętu stanowiącego przedmiot umowy, dla przedstawicieli Zamawiającego, odbędzie się w siedzibie Zamawiającego, w terminie zgodnym z datą odbioru końcowego. Koszty wszelkich materiałów niezbędnych do szkolenia ponosi Wykonawca. Protokół z przeprowadzonego szkolenia wraz z wykazem osób przeszkolonych, zostanie sporządzony w dwóch egzemplarzach, każdy na prawach oryginału i podpisany przez obie strony odbioru.

**§ 7. RĘKOJMIA I SERWIS.**

1. Wykonawca udziela Zamawiającemu rękojmi za wady na wykonanie przedmiotu umowy.
2. Termin rękojmi za wady wynosi …… miesięcy, liczone od daty zakończenia robót i podpisania protokołu odbioru końcowego.
3. Termin rękojmi liczy się od dnia protokolarnego wydania przedmiotu umowy (od daty odbioru końcowego) i nie jest zależny od przejechanych kilometrów. Termin rękojmi ulega przedłużeniu o czas od momentu zgłoszenia do naprawy do momentu odebrania z naprawy.
4. W okresie rękojmi wszystkie przeglądy i naprawy przeprowadzane będą przez Wykonawcę na koszt Wykonawcy, w ciągu 7 dni roboczych od daty otrzymania zgłoszenia wady lub zgłoszenia samochodu do przeglądu. Zamawiający pokrywa koszty materiałów eksploatacyjnych oraz olei. Strony dopuszczają zawiadomienie za pomocą faksu/maila.
5. Czas przyjazdu serwisu od chwili zgłoszenia nie może być dłuższy niż 48 godzin.
6. W przypadku zaistnienia konieczności przemieszczenia przedmiotu umowy w związku z wykonaniem przeglądu lub stwierdzeniem wad, które mogą być usunięte jedynie w siedzibie Wykonawcy, Wykonawca pokrywa koszty transportu przedmiotu umowy w obydwie strony.
7. Wykonawca gwarantuje dostawę części zamiennych dla przedmiotu dostawy przez minimum 10 lat.
8. Wykonawca zobowiązany jest przekazać Zamawiającemu dokumenty gwarancyjne dla samochodu będącego przedmiotu dostawy. Dokument gwarancji nie może zawierać postanowień mniej korzystnych od postanowień niniejszego paragrafu.
9. W przypadku zaprzestania świadczenia przez Wykonawcę usług serwisowych, o których w niniejszym paragrafie, Zamawiający będzie uprawniony do wykonania ich na koszt Wykonawcy, zachowując roszczenia o naprawienie szkody oraz stosowania kar umownych.

**§ 8. OSOBY UPRAWNIONE DO REPREZENTOWANIA STRON.**

* 1. Osobami uprawnionymi do reprezentowania stron w trakcie realizacji umowy są:

1. po stronie Zamawiającego …………………, tel.…………………, faks ….………., e-mail …………………………,
2. po stronie wykonawcy: ………….., tel. ………….., ., faks …………., e-mail ………………………...
   1. Osoby wymienione w ust. 1 są uprawnione do uzgadniania form i metod pracy, udzielania koniecznych informacji, podejmowania innych niezbędnych działań wynikających z postanowień niniejszej umowy koniecznych do prawidłowego wykonywania przedmiotu umowy.

**§ 9. ODPOWIEDZIALNOŚĆ STRON UMOWY.**

* 1. Wykonawca nie może przenieść na osobę trzecią praw i obowiązków wynikających z niniejszej umowy, w całości lub części.
  2. Jeżeli Wykonawca, z powodu okoliczności, za które odpowiada, dopuści się zwłoki w dostawie, w stosunku do terminu ustalonego w § 2 ust. 1 umowy, zapłaci Zamawiającemu za każdy dzień zwłoki karę umowną w wysokości 1 % wynagrodzenia umownego brutto, o którym mowa w § 3 ust. 1.
  3. W przypadku zwłoki Wykonawcy w stosunku do terminów określonych § 7 ust. 4 i 5 umowy, Wykonawca zapłaci karę umowną za każdy dzień zwłoki w wysokości 0,15 % wynagrodzenia umownego brutto, o którym mowa w § 3 ust. 1.
  4. W przypadku odstąpienia od umowy przez Wykonawcę, z przyczyn leżących po jego stronie, zobowiązany jest on zapłacić Zamawiającemu karę umowną w wysokości 20 % wartości umowy.
  5. W przypadku odstąpienia od umowy przez Zamawiającego, z przyczyn leżących po stronie Wykonawcy, obowiązany jest on zapłacić Zamawiającemu karę umowną w wysokości 20 % wartości umowy.
  6. W przypadku odstąpienia przez Zamawiającego od umowy z przyczyn zależnych od Wykonawcy kary naliczone do dnia odstąpienia są nadal należne.
  7. Wykonawca zapłaci karę umowna na podstawie noty obciążającej wystawianej przez Zamawiającego, na kwotę zgodną z warunkami niniejszej umowy. W przypadku uchybienia przez Wykonawcę temu terminowi Zamawiający ma prawo potrącić kwotę wynikającą z noty obciążeniowej z wynagrodzenia Wykonawcy, na co Wykonawca wyraża zgodę.
  8. W przypadku, gdy wysokość poniesionej szkody przewyższa wysokość kar zastrzeżonych w umowie Zamawiający może żądać odszkodowania na zasadach ogólnych w wysokości odpowiadającej poniesionej szkodzie w pełnej wysokości.
  9. Wykonawca ma prawo do naliczenia i egzekwowania odsetek umownych za opóźnienie Zamawiającego w zapłacie za prawidłowo wystawioną fakturę w wysokości 0,2 % ryczałtowego wynagrodzenia brutto ustalonego w umowie za każdy dzień opóźnienia liczony powyżej 30 dnia od terminu płatności określonego w § 3 ust. 4, na podstawie noty obciążającej wystawianej przez Wykonawcę, na kwotę zgodną z warunkami niniejszej umowy.
  10. Strony postanawiają, że kary umowne stają się wymagalne z chwilą zaistnienia podstawy do ich naliczania bez konieczności odrębnego wezwania.

**§ 10. ODSTĄPIENIE OD UMOWY.**

* + 1. Z zastrzeżeniem ust. 3 Zamawiającemu przysługuje prawo odstąpienia od umowy, jeżeli opóźnienie Wykonawcy w wydaniu przedmiotu umowy przekroczy 14 dni, z wyłączeniem przypadków, gdy opóźnienie jest spowodowane siłą wyższą.
    2. Odstąpienie od umowy wymaga złożenia drugiej stronie oświadczenia w formie pisemnej, pod rygorem nieważności.
    3. W razie zaistnienia istotnej zmiany okoliczności powodującej, że wykonanie umowy nie leży w interesie publicznym, czego nie można było przewidzieć w chwili zawarcia umowy, Zamawiający może odstąpić od umowy w terminie 30 dni od powzięcia wiadomości o tych okolicznościach.
    4. W przypadku wskazanym w ust. 1 Zamawiający nie będzie zobowiązany do zwrotu Wykonawcy kosztów, jakie ten poniósł w związku z zawarciem lub realizacją umowy.
    5. W przypadku, o którym mowa w ust. 3, Wykonawca może żądać wyłącznie wynagrodzenia należnego z tytułu wykonania części umowy.

**§ 11. ROZSTRZYGANIE SPORÓW I OBOWIĄZUJĄCE PRAWO.**

W przypadku powstania sporu na tle realizacji niniejszej umowy Strony zawartej umowy zgodnie oświadczają, że poddają się rozstrzygnięciu sporu przez sąd właściwy dla siedziby Zamawiającego.

W sprawach nieobjętych umową będą miały zastosowanie przepisy polskiego kodeksu cywilnego i ustawy Prawo zamówień publicznych.

**§ 12. POSTANOWIENIA KOŃCOWE.**

1. Umowa wchodzi w życie z dniem jej zawarcia przez obie strony.
2. Zamawiający przewiduje możliwość wprowadzenia zmian do treści zawartej umowy dotyczące zmiany przedmiotu umowy lub zmiany terminu wykonania przedmiotu umowy w następujących przypadkach:
3. z powodu okoliczności siły wyższej, niezależnej od Zamawiającego i Wykonawcy, a której nie można było przewidzieć i która nie pozwala na kontynuację prac będących przedmiotem umowy, np. wystąpienia zdarzenia losowego wywołanego przez czynniki zewnętrzne, którego nie można było przewidzieć, w szczególności zagrażającego bezpośrednio życiu lub zdrowiu ludzi lub grożącego powstaniem szkody w znacznych rozmiarach,
4. z powodu działań osób trzecich uniemożliwiających wykonanie przedmiotu umowy, które to działania nie są konsekwencją winy którejkolwiek ze stron,
5. z powodu wystąpienia okoliczności, których strony umowy nie były w stanie przewidzieć w chwili zawarcia umowy pomimo zachowania należytej staranności.
6. O wystąpieniu okoliczności mogących wpłynąć na zmianę przedmiotu umowy lub terminu wykonania przedmiotu umowy Wykonawca natychmiast poinformuje Zamawiającego pisemnie.
7. Umowa zostaje zawarta w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, po jednym egzemplarzu dla każdej ze stron.

**§ 13. ZAŁĄCZNIKI.**

Załączniki do umowy stanowią:

* 1. Oferta Wykonawcy wraz z załącznikami.
  2. Specyfikacja Istotnych Warunków Zamówienia wraz z opis przedmiotu zamówienia.

**ZAMAWIAJĄCY WYKONAWCA**

1. Jeżeli Wykonawca nie będzie korzystał z zasobów należy wpisać “nie dotyczy” [↑](#footnote-ref-1)
2. Jeżeli prace nie będą zlecane podwykonawcom należy wpisać „nie dotyczy” [↑](#footnote-ref-2)
3. Jeżeli Wykonawca nie będzie korzystał z materiałów lub urządzeń równoważnych należy wpisać „nie dotyczy” w przeciwnym przypadku należy wymienić zastosowane materiały równoważne [↑](#footnote-ref-3)